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OPINIÓ 

El BLOC de Vinaros fa una aposta pel comer~ local 

Domenec Fontanet: "ca l pa ssejar pel pob le o 
agafar el cotxe per ve ure com hi ha carrers 
que estan em pantanats per les obres o el 
caos circulatori qu e pateixen els ciutadans 
per creuar o arribar a casa. ts una situac ió 
que per al come r<;: local i els restaurants 
no és gens bona. S' ha de posar els majors 
esfo r<;:os per part de I'Equ ip de Govern per 
ex igir a les empreses que acaben les obres, 
regu lar mi ll or la c irculació i donar una 
m ill o r imatg e de qua li tat de la nostra c iutat. 
El BLOC aposta pel comer<;: de pob le, de 
qua li tat, en el qual darrere hi ha una familia. 
Les grans superfic ies no és el nostre model". 

El regidor i portaveu del BLOC a I'Ajuntament de 
Vinares, Domenec Fontanet, ha manifestat que 
"estem al comen{ament de la campanya d'estiu 
i alertem que hi han algunes mancances que 
afecten considerablement a /'hora de donar 
un bon servei a la ciutadania i als visitants. La 
temporada alta per als comerciants i restauradors 
de la nostra ciutat esta arribant, és la temporada 
d'estiu que refor{a la capitalitat del comer{ i d'un 
poble amb una bono cobertura d'establiments 
comercials i de servei per a la gent. Un referent 
comercial i turístic a la nostra comarca que cal 
refor{ar per no perdre competitivitat i qualitat a 
/'hora d'oferir els productes': 
El regidor nacionalista continua dient: "durant e/s 
últims mesos Vino ros esta patint una serie d'obres 
en els carrers i el passeig que estan dificultant molt 
oferir un bon servei comercial i gastronómic, dos 
pilars economics importants a la nostra ciutat i aixó 
és una rea/itat, connexions de telefonía, de gas, 
d'obres d'edificis, del passeig marítim, del Mercat 
Municipal, urbanitzacions de carrers, etc. Tot aixó fa 
que estem en alerta i que ara, quan falten pocs dies 
per comen{ar la campanya estival, totes aquestes 
obres han de ser controlades de molt més a prop 
per part de I'Ajuntament fent-ne un seguiment 

El BLOC de Vinarós projecta la segona entrega del cicle de 

Cinema fet en valencia 
Ambla projecció de la pel ·lícula 'Visenteta esta-te queta' a la casa de la cultura 

El BLOC de Vinarós fa una aposta decidida per 
valorar i fomentar la cultura valenciana i tot 
alió que ens identifica com a poble, ja siga en 
termes de llengua, de cultura, de tradicions, de 
gastronomía, de patrimoni, d'idiosincrasia del 
caracter valencia, de música o en aquest cas de 
cinema, entre altres coses. 
Vam comen<;ar aquest primer Cicle de cinema 
fet en valencia amb la projecció del film El fava 
de Ramonet (1933), la primera pel·lícula sonora 
en valencia, tot un tresor cinematografic. Després 
es va projectar El virgo de Visenteta, un sainet 
erótic escrit l'any 1845 per Josep Bernat i Baldovi 

i que l'any 1979 el director valencia Vicent Escriva 
en va fer una adaptació cinematografica que va 
aconseguir una gran popularitat. 
En aquesta segona projecció que farem el dijous 
22 a la Casa de la Cultura a partir de les 20.30 h li 
toca el torn a la pel ·lícula Visenteta esta-te queta. 
Després de l'exit d'EI virgo de Visenteta (1979), 
Vicent Escriva va rodar una segona part en que 
narrava les aventures i desventures de Vicenteta 
després de perdre la seua virginitat. Una historia 
que s'allunya de l'obra original de Josep Bernat 
i Baldovi, pero segueix mostrant l'humor i les 
escenes próximes a la vida quotidiana del camp i 

exhaustiu". 
Durant les conver
ses dutes a terme 
amb persones 
vinculades amb 

.,. • coalició , 
'-' comprom1s 

. coallCIOCOmpromls.net 

el sector turístic només fan que repetir-nos que "el 
xicotet comer{ vol facilitats i comprensió per part 
de I'Ajuntament, volen que els deixen trebo/lar 
tranquils i no considerar-los com a delinqüents': 
Continuen dient, "que s'espavilen a acabar el que 
han comen{at, jo que la ciutadania comen{a a 
estar farta de les deficiencies i molesties que oca
sionen les obres per a la circulació i als visitants 
del nostre poble, així no es pot donar un servei de 
qualitat a la gent que ve a visitar-nos': 
Per tant, des del BLOC demanem que "/'alcalde 
ha d'exigir a les empreses constructores que fan 
les obres als carrers i al passeig que agilitzen 
aquestes obres i que ocasionen el mínim de 
molesties possibles, tant per a les persones com 
pera la circulació': Així mateix," que no fique tants 
d'entrebancs i que done facilitats als comerciants, 
bars i restaurants del nostre poble jo que són 
pilars importants de /'economía municipal i s'ha 
d'aprofitar la campanya d'estiu durant la qua/ el 
nostre poble augmenta en visitants': 

la idiosincrasia valenciana. 
A la Casa de Cultura de Vino ros el proper dijous de 
22 de julio/ a les 20.30 h es projectara la pel·lícula 
Visenteta esta-te queta, segona part del classic 
de la comedia costumista valenciana El virgo de 
Visenteta, dirigida per Vicente Escriva en 1979. Us 
hi esperem a tots i totes, ens divertirem! 
(Volem donar el nostre agra'lment a la Filmoteca 
Valenciana.) 

Des del Grup Municipal del BLOC advertim a l'equip de govern del 

PVI -PSOE que hi ha carrers que no compten ni tan sois amb vorera 

per als vianants. L'exemple el tenim al passeig de Juan Ribera, on els 

ve·lns estan cansats de demanar una solució per aquest tram de vorera 

sense maons. No entenem, ni els ve"lns ni nosaltres, coma pocs metres 

cada any a !'entrada de l'envelat de festes es gasten milers i milers 

d'euros a posar per als dies de festes una mola, una mota d'aigua o 

com enguany una barca, saben que els diners que costa el muntatge 

no són pocs. Quina vergonya tenen els del PSOE en consentir aquesta 

despesa innecessar ia quan saben que hi han altres prioritats. Esperem 

que els caiga la cara de vergonya als regidors del PVI -PSOE i arreglen 

al més aviat possible aquest tram de vorera. El BLOC esta al costat de 

la gent del poble, apropa 't i parla amb nosaltres. 



OPINIÓ 

Pinceladas 
de verde y de naranja 

Todas, absolutamente ... 
... todas las actividades programadas para 
este verano han comenzado con un éxito 
impresionante de asistencia y participación. 
A la Biblioplaya acuden diariamente más de 
180 personas y los talleres que organiza están 
a rebosar, la feria medieval del pasado fin 
de semana fue un éxito rotundo siendo una 
de las actividades que está claro que se va a 
consolidar para futuras ediciones. Dentro de 
pocos días y en el mismo año en que España se 
ha proclamado campeona del Mundo de fútbol 
vamos a inaugurar el nuevo campo de la ciudad 
deportiva, cuyas obras ya están prácticamente 
terminadas. Se están preparando los actos para la 
ceremonia y para el partido de inauguración que 
ya se difundirán por los medios. Todo un aliciente 
para que la próxima temporada el Vinaros C.F. 
recupere la categoría que perdió. 

Tras lustros reclamando ... 
.. . solución a la N-340 a su paso por Vinaros, 
cuando por fin el Ministerio había emprendido 
las obras de la variante que estaban avanzando 
con muy buen ritmo, viene el ministro y nos 
echa el jarro de agua fría encima diciendo que 
va a ralentizar las obras que se prolongarán dos 
años más. El que nos hayamos tenido que enterar 
de su decisión por las declaraciones del conseller 
es lo menos importante pero, habida cuenta de 
nuestra total colaboración con el Ministerio, 
lo normal hubiese sido que, inmediatamente 
después que al conseller, desde el Ministerio 
alguien nos hubiese informado directamente 
de la decisión adoptada porque parece que el 
ministro José Blanco se esconda y no quiera dar la 
cara cuando se trata de dar malas noticias. La de 
aquí es la única obra de carreteras que Fomento 
lleva a cabo en estos momentos en Castelló y 
la única importante realizada en Vinaros desde 
que hace veinte años se terminara el primer 
tramo de la carretera de Morella. Pero lo peor de 
todo es que, durante dos años más tendremos 
que seguir con el día a día de nuestro reciente 
y oficialmente rotulado "tramo de concentración 
de accidentes" y con sus consecuencias. El señor 
ministro prefiere emprender un ramal ferroviario 
al puerto de Castelló y un AVE hasta la capital 
-que a nosotros sólo nos afecta muy de lejos
antes que acabar lo comenzado aquí. Ya que 
hace que pasen cosas delante, de momento 
también le preguntaremos aquello de ¿los de mi 
pueblo cuando pasan?, y luego, ya veremos. 

El pasado sábado ... 
... en la jornada de puertas abiertas todos 
pudimos visitar el mercado y apreciar las obras de 
remodelación llevadas a cabo dentro del primer 
Plan E. Ni que decir tiene que estamos orgullosos 
por nuestra apuesta decidida, por el magnífico 
trabajo realizado y porque hemos podido dar 
por cumplido uno de nuestros principales puntos 
de nuestro programa electoral. Con el aliciente 
de estas inmejorables instalaciones muy pronto 
a disposición de los vendedores, con la buena 

gestión, con la unión entre comerciantes y con 
las iniciativas que van a llevar a cabo, estamos 
convencidos del éxito del mercado remodelado, 
que no sólo se quedará en las casetas y puestos de 
su recinto, sino que redundará en la potenciación 
del pequeño comercio de nuestra ciudad tan 
mermado por los numerosos centros comerciales 
de nuestra comarca. No es autobombo; motivos 
para que nos feliciten, de haberlos ... haylos. 

Siguiendo con carreteras ... 
... el parón impuesto por el Ministerio parece que 
afecta también a la anunciada mejora del tramo 
de la N-232 desde lo alto del puerto de Querol 
hasta Morella (tramo de La Torreta). La semana 
pasada las máquinas continuaban trabajando 
a todo tren en el tramo de Teruel que pasa por 
Torre de Arcas, Monroyo y llega hasta la subida 
al puerto de Torremiró en el último tramo 
inaugurado (variante de la Pobla d'Aicolea). Éste 
es el último tramo de la N-232 a su paso por 
Teruel que quedaba por remodelar y que, por 
los escalones y los cortes de las obras, quedaría 
mucho más infernal de lo que siempre ha sido, 
si en estos momentos el Ministerio también 
ralentizase o parase esta obra. 

Cuando nosotros entramos ... 
... el PP nos había dejado una deuda de unos 
15 M€ a un plazo medio de 7 años y pagando 
intereses a un promedio de un So/o que hemos 
venido amortizando a razón de algo más de 2 
M€ al año sin problema alguno. Ahora en estos 
momentos la deuda del Ayuntamiento es de 
unos 32 M€. De estos, 23 M€ son a pagar en 15 
años sin intereses y con los cinco primeros años 
sin devolver nada. De entrada esto significa 
que, dentro de cinco años continuaremos 
devolviendo algo más de 2M€ tal como hemos 
venido haciendo hasta el día de hoy; pero con 
la diferencia de que conforme vaya subiendo el 
IPC, al no pagar intereses, cada vez nos costará 
menos esfuerzo devolverlos. Lo siguiente es que 
gracias a uno de los créditos, el Ayuntamiento ha 
ingresado una ayuda a fondo perdido de 2 M€ 
para el Polígono de Les Soterranyes. Y lo último es 
que los 18 M€ que el Ayuntamiento ha invertido 
en el futuro polígono siguen ahí, en terrenos de 
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propiedad municipal y se recuperarán con la 
venta del suelo industrial revirtiendo a las arcas 
municipales en forma de Tesorería y haciendo que 
los créditos se devuelvan sin tener que tirar del 
presupuesto municipal. ¿Gestión nefasta dicen? 
Para nada en absoluto, antes bien, una gestión 
digna de premio Nobel de Economía. La semana 
que viene, seguiremos con el polígono, pero bajo 
otro aspecto. 

DEL CAJÓN DEL OLVIDO ... 
En el pleno del 9 de abril del 2002, hace sólo 8 
años, desde la oposición se le preguntaba al 
entonces alcalde Moliner: "¿El tren de cercanías 
para cuando?". Resulta digna de reproducir 
por curiosa la respuesta que nos dio el último 
alcalde del PP porque pone de manifiesto la 
opinión que entonces tenía el PP acerca de esta 
antigua reivindicación resaltando las diferentes 
actitudes. La de entonces extremadamente 
sumisa y la de ahora con su plataforma Cercanías 
Ahora reivindicativa a tope, casi revolucionaria. 
Contestaba Moliner: "De momento esto no 
está previsto en este momento, a corto plazo 
no está previsto, y Renfe no es ni más ni menos 
que unos señores que lo que hacen es dedicarse 
a vender billetes de tren, si el pueblo de Vinarós a 
través de unas garantías dé una serie de billetes 
que se puedan vender cada día, pues entonces 
pondrán los trenes aquí, pero de momento tengo 
que decirle que a corto plazo no hay nada sobre 
esto': Tras de lo cual le volvieron a preguntar: 
"¿Entonces, lo que usted me quiere decir es que 
posiblemente tengamos parada de Euromed, 
pero trenes de cercanías no tendremos?" A lo 
que el señor Moliner respondió: "De momento 
a corto plazo no hay nada. Han habido muchas 
reuniones, se están haciendo estudios para ver 
la rentabilidad real o el uso real de los trenes y 
hasta ahora estos estudios parece que no dan 
los resultados que tendrían que dar para que se 
puedan poner los trenes necesarios de cercanías 
que usted pide" Aquí se ve como cuando el 
PP gobernaba en Madrid la reivindicación de 
más cercanías era un tema inabordable, pero 
cuando el PP, primero en Vinaros y luego en 
Madrid, pasaron a la oposición, se levantó la 
veda y ¡a reivindicar toca!, y de qué manera. 



Treballem per Vinaros 

• De los nervios tenemos al grupo municipal del Partido Popular 
que ha visto esta semana como se abrían las puestas del Mercat municipal y una riada de 
ciudadanos y ciudadanas de Vinaros lo visitaban y elogiaban la actuación que se ha llevado a 
término en esta instalación. Realmente lo que les pone de los nervios es que la obra ha sido 
financiada (más de 2 millones de euros) con los Fondos del Plan E del Gobierno de Zapatero ante 
el ninguneo de la Generalitat Valenciana que una vez más ha dado la espalda a Vi na ros. (foto) 

• De los nervios tenemos a los populares ante las buenas perspectivas 
turísticas y por ende económicas de nuestra ciudad, con una playa entre otras como la del Fortí, 
espléndida, y con un paseo abarrotado y disfrutando de sus terrazas por vinarocenses y forasteros 
y con obras que van a buen ritmo, lo cual pone a los populares el pelo de punta (foto Platja Fortí) 

• Nerviosos /as están en las filas populares ante la amplísima oferta 
(ronda la cifra de 600 alumnos) de I'Escola L'llla organizada desde la Concejalía de Juventud. 
Ampliando presupuesto y manteniendo la tasa de matrícula y por supuesto la calidad del servicio. 
Esto contrasta con la política de recortes del PP y si no que se lo pregunten a I'Escola de Musica de 
Vi na ros que veía reducida su subvención en más de un 50%. (foto illa) 

• Ataque de los nervios que intentan, aunque no lo consiguen, contagiar a más 
gente, ante la inminente jornada de puertas abiertas del espléndido campo de fútbol de la Ciutat 
Esportiva que es el orgullo para Vinaros, aunque les pese al PP que tratan y tratan de torpedear 
este nuevo objetivo cumplido (foto Campo de Fútbol) 

Menos plazas para la Escuela de Idiomas 
Hace más de un mes remitimos desde Alcaldía 
una carta al Sr. Conseller d'Educació y no hemos 
obtenido respuesta, sin embargo, noticias como 
las que aparecen en los medios de comunicación y 
aseguran que, en 2011 habrán 500 plazas menos, 
nos dejan helados y con gran preocupación. 
La Conselleria de Educación ha reducido en 500 
plazas la oferta educativa de la Escuela Oficial de 
Idiomas de Castelló (EOI) para el próximo curso, 
pasando de 6.500 a 6.000. 
Estamos sin duda ante un recorte importante, 
y es posible que venga provocado por la actual 
crisis económica. Nos parece aceptable que el 
Gobierno, tanto si es regional como estatal, se 
plantee recortes con el fin de reducir el déficit 
y acercarnos a lo que nos exige Bruselas. Pero 
hacerlo a costa de la Educación nos parece un 
error garrafal y mucho más si se hace a costa de 
algo tan importante para el futuro de un país 
como los idiomas. 
Un país donde sus ciudadanos no manejan al 
menos el inglés con soltura es un país que está 
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condenado a perder competitividad más allá 
de sus fronteras. En un mundo tan globalizado 
como el nuestro, la informática y el inglés son 
tan necesarios que podemos decir que de ellos 
depende el progreso de un Estado. 
Hemos leído en el periódico que el recorte 
supondrá un recorte drástico a pesar de la 
demanda creciente, ya que el año pasado más de 
600 personas se quedaron sin poder acceder al 
curso solicitado. 
Nos consta que la directora de la Escuela Oficial 
de Idiomas, Gloria Almela, ha mostrado su 
preocupación porque este año se van a quedar 
muchas solicitudes sin poder atender. En Castelló 
nunca habíamos vivido una situación de tanta 
demanda para cursar estudios de idiomas como 
la actual y la Generalitat Valenciana está obligada 
a atender las peticiones de sus ciudadanos. Si hay 
muchos miles de personas que se han planteado 
aprender un idioma a corto plazo es porque su 
futuro y el de sus familias depende de ello. 
El tijeretazo presupuestario puede que afecte 

www.pspv-psoe.net/ 
vinaros 

C./ Sant Francesc, 18 
-1er A 

Tel. 964 452501 

PSPV ~ 
PSOE~ 

especialmente a la enseñanza del inglés, ya que 
se eliminan 7 grupos en primero de Básico e 
Intermedio, lo que supone 21 O plazas menos. La 
eliminación de grupos en el nivel básico también 
afecta a las especialidades de alemán, italiano o 
español para extranjeros, donde la Conselleria ha 
recortado dos cursos de cada especialidad. 
La disminución de plazas ofertadas afecta a 
numerosas personas que quieren cursar la 
enseñanza de un idioma extranjero en una 
escuela pública, donde los precios son más 
populares respecto a academias privadas. Pero 
es que además el tijeretazo presupuestario se 
ha reflejado en la disminución de plantilla. Se 
suprimen 7 plazas de profesorado de las 90 que 
hay en estos momentos, entre tres y cuatro de 
estas plazas eliminadas afectan a profesores 
de inglés. Como defensores de la Escuela 
Oficial de Idiomas no podemos hacer más que 
mostrar nuestra estupefacción ante un recorte 
presupuestario que, según creo, nunca debería 
afectar a parcelas tan básicas como la enseñanza. 
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"El comercio y el turismo deberían tener más 
apoyo por parte del Equipo de Gobierno" 

La primera fase de la remodelación del mercado está finalizada, 
¿qué valoración realizan desde el Partido Popular? 
Primero que nada hay que decir que esta fase ha finalizado con 6 meses de 
retraso y por tanto han sido seis meses de seguir perjudicando a los vendedores 
del mercado municipal que se encontraban en un local provisional. Las obras 
han terminado, pero no sabemos cuándo estará en funcionamiento. 
El mercado mejorará, porque para eso se hacen las remodelaciones, pero nos 
gustaría saber qué previsión existe para que vuelva a ofrecer el servicio a los 
ciudadanos. Queda una segunda fase de la que por el momento no tenemos 
información y lo que es peor, se nos ha negado la participación. 
Creemos que las bases del concurso para la adjudicación de los nuevos 
puestos debería de haber sido consensuado y no ha sido así, por el momento. 

Vinaros ha sido siempre el centro comercial de la comarca, ¿qué 
acciones deben realizarse para seguir siéndolo en un futuro? 
Implicar a todos los comercios de la ciudad, el Ayuntamiento debe convertirse 
en un elemento de unión porque el comercio tradicional es el que crea riqueza 
y puestos de trabajo en nuestra ciudad. 
Estamos en pleno siglo xx1, la era de Internet, y desde el Ayuntamiento 
pensamos que se debería impulsar la introducción del comercio electrónico 
por parte del comercio tradicional de nuestra ciudad. Los comercios deben 
abrirse a Internet y para ello no estaría de más la ayuda e implicación del 
Ayuntamiento para facilitarles ese paso de futuro para seguir generando 
riqueza y empleo. 

La peatonalización del centro, iniciada por el PP en su día, ha 
finalizado, ¿y ahora qué más se puede hacer por los comercios 
tradicionales de nuestra ciudad? 
Quedan muchas cosas por hacer y desde el Partido Popular siempre hemos 
defendido la idea de que el comercio tradicional de nuestra ciudad debe 
actuar unido. Las campañas publicitarias son necesarias pero no podemos 
creer que con eso está todo hecho. 
Los visitantes cuando vienen a comprar a nuestra ciudad deben encontrarse 
una ciudad limpia, coqueta, agradable, con facilidades para aparcar. 
También pensamos que desde el Ayuntamiento se debe facilitar la apertura 
de pequeños comercios, impulsar la creación de nuevos comercios y a poder 
ser, seguir diversificando los comercios para que Vinaros sea un gran centro 
comercial. 

Vinaros es una ci udad turística, ¿cómo valoran la pérdida de la 
bandera azul de la playa del Fortí? 
Este año no se pidió por las obras del paseo. Esto perjudica al sector turístico 
de nuestra ciudad. Los vinarocenses saben de la calidad de nuestras playas 
pero los turistas cuando eligen sus destinos se fijan, entre otras cosas, en la 
calidad del destino, de las playas, en las banderas azules y un ciudadano de 
Madrid o Bilbao lo que ve es que ninguna de nuestras playas tiene bandera 
azul y, por tanto, pueden decidir el marchar a otros destinos. 
Me gustaría recordar como en la anterior legislatura, el concejal de turismo 
anunció que su objetivo era que Vi na ros dispusiera de 8 o 9 nuevas banderas 
azules ... y hoy no tenemos ni una. 

Vinaros disfruta de una gastronomía excelente, ¿se le está 
dando el protagonismo que merece? 
Desde el Partido Popular siempre hemos apostado por la excelente 
gastronomía de nuestra ciudad como uno de los reclamos más importantes 
que tenemos pero en los últimos años no se le está dando el protagonismo 
que merece. 

Esta situación ocurre cuando se quiere dividir a los restauradores en lugar de 
unirlos, y cuando se busca promocionar a unos no por su calidad, que también 
la tienen, sino por afinidades personales o políticas. 

El paseo marítimo está en su cuarto verano en obras, ¿piensa 
que afecta al turismo de nuestra ciudad? 
Por supuesto que afecta. Éste es el cuarto verano en que los visitantes cuando 
vienen se encuentran con un paseo en obras, que les impide disfrutar con 
tranquilidad de nuestras playas, que les dificulta aparcar cerca del mar ... todo 
influye y si encima las molestias se alargan durante 4 años los visitantes al 
final deciden no venir a nuestra ciudad y buscar un destino donde puedan 
descansar en la playa con tranquilidad y no con unas obras inacabables aliado. 

En sus respectivas áreas y en los meses que quedan para finalizar 
la legislatura, ¿qué propuestas deben ser las prioritarias según 
el PP de Vinaros? 
El comercio y el turismo son motores fundamentales de nuestra economía 
local y por tanto deben priorizarse actuaciones encaminadas a mejorar y 
expandir estos sectores. 
Hay que apostar por mejorar el comercio, hacerlo más atractivo todavía; 
hay que potenciar el turismo de calidad porque los turistas cuando vienen 
de vacaciones consumen en nuestros comercios, restaurantes. No podemos 
pensar en turismo sin pensar en comercio y al revés. Si el turismo mejora 
estamos seguros que mejorará el comercio, y a la inversa. 
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Destapando mentiras 

Maree/a Barbé Beltrán 

No sé qué es lo que ocurre que cuando más 
hundido está el país y más problemas hay para 
salir de esta maldita crisis, más cortinas de humo 
nos ponen nuestros mandatarios para que nos 
desviemos de los principales temas y así intentar 
conseguir que se nos olviden, aunque sólo sea 
por unos días. 
Pues no, nada de eso, y hablando sobre un tema 
que me incumbe les diré que no les interesa al 
gobierno socialista que se sepa que no se está 
cumpliendo ni muchísimo menos con las normas 
de la Ley de Dependencia, dicha ley tenía previsto 
que el 50% de la financiación corriera a cargo del 
Estado, cosa que el gobierno del Sr. Zapatero no 
ha cumplido y por eso hoy más del 70% de la 
financiación para la Dependencia corre a cargo 
de la Generalitat Valenciana. 
Por otra parte, la Comunidad Valenciana tampoco 
percibe la financiación general que el mismo 
presidente del Gobierno nos aseguró con la 
reforma de la ley, ni tan siquiera eso, o sea de 
vergüenza. 
Los españoles reconocen el esfuerzo de las 
autonomías y las mentiras del gobierno al 
respecto y seguramente es por eso por lo que las 
encuestas nos vaticinan al Partido Popular como 
ganadores en las próximas votaciones, cosa que a 
algunos les duele y mucho, pero casos como el de 
Bono, Filesa, Garzón, Roldán, Faisán y muchísimos 
más no pueden pasar desapercibidos por muchas 
cortinas de humo que quieran poner . .. será que 
los votantes hoy en día no tienen nada de tontos 
y ven las cosas como son. 
Y hablando de otro tema: la Residencia, pues sí, es 
una de mis prioridades y es muy fácil de entender 
que esta prioridad para mi partido y para mí 
esté por encima de otras prioridades que tiene 
el gobierno local, como es por ejemplo el paseo 
marítimo, una obra que se podía haber hecho 
con algunos arreglos como cambiar el suelo, los 
bancos, farolas y algunas cositas más y habernos 
ahorrado el pueblo los 22 millones de euros que 
costará. ¡Fíjense la de cosas más necesarias que 
se hubieran podido construir y entre ellas por 
supuesto: la residencia! 

Afirm acions se nse fonament 

A Esquerra Unida sempre hem 
defensat la teoría que diu que 
en política no tot s'hi val. Ni fer 

promeses que ja se sap que no es compliran ni 
afirmacions sen se fonament. 
En roda de premsa el Sr. Juan, portaveu del Partit 
Popular, va dir la frase següent: "aquest Ajuntament 
s'ha gastat molts diners inútilment': 
Esquerra Unida opina que si eixa frase no va 
acompanyada d'unes proves que ho demostren, és 
una frase sen se fonament. 
Per aquest moti u Esquerra Unida li prega al Sr. Juan 
que presente a la ciutadania la relació deis temes del 
perque i en que s'han gastat eixos diners inútilment. 
Diners que són deis impostas deis ciutadans i les 
ciutadanes de Vinarós que tenim tot el dret a saber 
en que es gasten els diners deis nostres impostas i a 
més a més si són gastats inútilment. 

Pl a<;:a del merca t, ll oc ocupat 

Associació de veins Migjorn 

Sempre 1/uirant per Vinarós 

"A la plac;:a del mercat, 
hi ha una sireneta 
cavalcant al damunt 
d'una oneta" 

Fara uns 50 anys, més o menys, els cops de mar 
arribaven quasi a !'entrada de la plac;:a, llavors feien 
temporals més forts que ara. La mar per genetica 
sol valer entrar dins de la terra, s'estimen molt, com 
ho veiem al llarg·de la costa, podríem dir que la mar 
se n'entra. Per que ho diem? Ho diem perque el lloc 
que ocupen l'onada i la sirena no és el correcte per 
dos motius. Primer, l'onada hauria d'estar a !'entrada 
de la plac;:a, lloc per on entrarien les ones. El segon, 
alliberaria un espai important, lloc que l'ajuntament 
podría llagar a algun bar de la zona. Així, a poca poc 
pero, amb constancia, anirien ocupant l'espai lliure 
que encara queda a la plac;:a, la "missió" principal 
d'un ajuntament, junt amb el BLOC, que tant pateix 
pels pobrets comerc;:os, és vendre l'espai públic, i fer 
algunes restriccions circulatóries. 
De bicis no n'haurien de passar, perque els cambrers 
es juguen el físic quan creuen el trosset de plac;:a per 
arribar a les taules. Els caminants haurien de traure's un 
permís, "passa-plac;:a'; per poder accedir al mercat, o als 
comerc;:os, que també podrien exhibir els expositors al 
carrer, per que no? Per poder accedir els vianants als 
diferents llocs, s'haurien de posar unes passarel·les ele
vades, coma la plac;:a de Sant Marc quan puja la marea, 
a Sant Agustí la tenim sempre alta. 
Com més denunciem la desmesurada ocupació de 
la via pública per negocis privats, I'Ajuntament més 
n'autoritza. Ara farem el contrari, creiem que com di u 
el "boc" s'ha de donar maniga ampla. 
A la platja de Fora del Forat, una platja immensa, hi 
han posat tres establiments de platja, en podrien 
doblar el nombre, la platja dóna per a dos o tres 
més; de para-sois n'hi han pocs, encara queda platja 
per a un centenar més; horari de tancament? Per 
que han de tancar? Així poden estalviar-se la porta, 
els lavabos i els vaters, pera que tenint la mar tan 
a prop?; sorolls i música, com més forta millar, així els 
turistes que vénen a descansar no ho podran fer, se 
n'aniran i quedarem tranquils sentint quasi tota la nit 
el ritme "melodiós" del toca-toe ... toca-toe. 
Per un votant que no et vota, val la pena que el 
votant que et vota, no et vote? 
Una de riure (ara li diuen cómic): el PP defensa els 
funcionaris, n'ha col·locat tants (legalment) que 
pateix pels seus militans. 
Plac;:a del mercat, venda de l'espai públic 
A la plac;:a del mercat, hi ha una sireneta, cavalcant al 
damunt d'una oneta. 
Fa 50 o 60 anys (quan Ramonet buscava caragolets) 
les onades, cops de mar. 

El BLOC, a través del Sr. Fontanet, ha repetit moltes 
vegades la frase "des del BLOC donarem suport a 
tates aquelles iniciatives i propostes que siguen 
beneficiases per al poble': Frase que, a més de ser 
sense fonament, és populista i confusa. Perque, com 
es pot votar un tema en un pie argumentant que és 
beneficiós peral poble i al cap de sis m esos presenten 
una moció amb el Partit Popular per anul·lar eixe 
acord? Quin benefici té el poble amb eixe canvi? 
Aquests dies hem vist les bústies de Vinarós plenes 
de pamtlets del Partit Socialista amb el secretari 
general deis socialistes valencians, Sr. Jorge Alarte, 
fent propaganda i dient frases sense fonament. 
Entre algunes d'aquestes frases, hi ha la que diu 
"el més important és que 44.000 valencians i 
valencianes tenen treball gracies a la política de 
José Luis Rodríguez Zapatero': El que no diu el 
Sr. Alarte és que per eixa política del Sr. Zapatero, 

Preocupac iones y dudas 
sobre la s obras de l paseo 
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Associació de Vei"ns Passeig de Vinarós 

La asociación de vecinos Passeig de Vinarós 
queremos dejar constancia escrita de las siguientes 
cuestiones relativas a las obras de la tercera y cuarta 
fase del paseo marítimo: 
En reunión mantenida por los componentes de 
la Asociación, la opinión general fue que en la 
remodelación de la 3• y 4• fase del paseo marítimo, 
no nos parece adecuada la realización de un 
túnel, cuyo único fin es el acceso al parking del 
paseo. El acceso a ese parking se podría realizar 
perfectamente desde la calle del Ángel, cambiando 
el sentido de circulación de la misma. 
De la misma forma, y tras estudiar la documenta
ción remitida a nuestra Asociación desde el Ayun
tamiento, nos preocupan, tal y como le transmiti 
mos en un escrito anterior, los siguientes temas: 

Red de pluviales; sistema de saneamiento 
y sistema de extracción de humos del 
túnel. 
Circulación posterior a las obras. 
El importante desnivel entre el paseo y las 
calles San Pascual (conocida como calle 
del Barranco por ser un antiguo torrente) 
y San Sebastián, que llega a tener hasta 
80 centímetros, lo cual, de quedarse de 
esta forma, es decir, la calle San Pascual 80 
centímetros por debajo del paseo, y la calle 
San Sebastián con menor desnivel, pero 
también más bajo que el paseo, será causa 
segura de inundaciones, en estas calles, 
cuando se produzcan lluvias abundantes 
o torrenciales, en plantas bajas y sótanos. 

¿Se ha contemplado esta circunstancia, al diseñar 
el paseo y posterior construcción del túnel? ¿Qué 
medidas se han previsto al respecto? 
Por último, resaltar que en la carta que se remitió 
con fecha 8 de abril, se solicitaba a esta Alcaldía, 
la realización de una inspección técnica por los 
posibles desperfectos derivados de las obras; dicha 
inspección, no tenemos conocimiento que se haya 
realizado, pero sí de que hay varios vecinos que han 
referido la aparición de grietas en sus viviendas. 
Creemos que este proyecto puede ocasionar daños 
importantes en las viviendas del paseo por todo lo 
expuesto en la presente carta y por ello, solicitamos 
de esta Alcaldía prontas y rápidas soluciones a todo 
lo expuesto. 

quants valencians i valencianes no tenen feina . 
Tambe exposen una altra frase que des d'Esquerra 
Unida no sabe m com qualificar-la: si sen se fonament 
o de presa de pe!, perque diu que "els socialistes 
valencians crearan 250.000 !loes de treball en la 
primera legislatura': Vist el que estem veient en 
tot I'Estat espanyol pel govern socialista, Esquerra 
Unida pregunta si el modela seguir per crear eixos 
llocs de treball sera el mateix. 
Una altra frase que di u Al arte és "comprovar l'efecte 
Zapatero a Vinarós': Esquerra Unida els recorda als 
socia listes de Vinarós que s'han oblidat de portar el 
Sr. Alarte a un altre lloc perque també pogués veure 
l'efecte Zapatero que és !'oficina de I'INEM. 
Alguns partits polítics ja han entrat en campanya pre
electoral, per tant, sera normal llegir i escoltar prome
ses de tot alió que no s'ha fet i altres que saben que 
no es faran i sobretot moltes frases sen se fonament. 
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ACTUALITAT 

Els vinarossencs visiten l'obra del mercat municipal 

X. Flores 

Dissabte passat els ciutadans de Vinares van 
poder apreciar les obres de renovació del mercat 
municipal, realitzades amb una inversió de més 
de 2 milions d'euros del Pla E, en una jornada de 
portes obertes a la qual va assistir el subdelegat 
del Govern, Antonio Lorenzo, guiat per !'alcalde, 
Jordi Romeu, i la practica totalitat de la corporació 
municipal. Un nombrós públic s'hi va presentar 
a les 12 del matí, hora en que es van obrir les 
portes del mercat, i també a la tarda, per poder 
veure i comentar aquesta rehabilitació de tota 
!'estructura de l'edifici . 
Lorenzo va lloar que I'Ajuntament de Vi na ros "haja 
sabut utilitzar convenientment els recursos que el 

govern d'Espanya va posar a la seua disposició per 
millorar la seua qualitat de vida'; apuntant que la 
remodelació d'aquest mercat"és un gran exemple': 
El subdelegat va recordar les inversions que 
I'Estat esta realitzant en la ciutat a més del mercat, 
entre elles el passeig marítim, la regeneració 
d'espais urbans i esportius "i el compromís amb 
la reindustrialització, a més de la inversió de 1.300 
milions d'euros del projecte Castor'; destacant que 
"aixo sintetitza la voluntat del govern d'Espanya 
perque aquesta terra tinga possibilitats de seguir 
competint en un futur". 
Les obres realitzades han consistit en una 
remodelació de tot l'edifici historie i de la fac;:ana, 

a més de la construcció de l'edifici interior i la 
realització d'una placeta. Una de les obres en que 
s'ha fet especial emfasi ha sigut en l'a'illament per 
garantir un confort interior que el completara el 
sistema de climatització de que també disposa. 
La inauguració oficial del mercat municipal es 
fara després de la realització de la próxima fase, 
consistent en la construcció les 30 parades. Al 
llarg d'aquest mes de juliol esta previst que surten 
les bases per al concurs públic d'aquests llocs 
de venda, i a continuació es procedira a licitar el 
projecte d'execució d'aquestes parades. Lorenzo 
va demanar "celeritat" a l'ajuntament per agilitar 
els tramits en aquest sentit. 
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SESSIO ORDINARIA DE L'AJUNTAMENT 
PLE DE 13 DE JULIOL DE 201 O 
ORDRE DEL DIA 
1. Aprovació, si escau, deis esborranys de les 
actes de 11-05-1 O, 21-05-1 O, 08-06-1 O, 22-
06-1 O i 01 -07-1 O. Unanimitat 
2. Dació de compte de Decrets i Resolucions 
de I'Aicaldia, de conformitat amb el que 
disposa l'article 42 del R.D. 2568/86 de 28 de 
novembre. 
3. Modificació pressupostaria, en la 
modalitat de credit extraordinari, per import 
d'1.734.225,93 €. Unanimitat 
4. Modificació de I'Ordenanr;:a Reguladora 
del Preu Públic per la venda d'articles i 
material publicitari . Unanimitat 
5. Modificació del contracte de les obres 
incloses al Fons d'lnversió Local relatives al 
Projecte de Reforma i Ampliació del mercat 
municipal Sant Agustí (exp. obres 02/09). 
Unanimitat 
6. Cessió de terrenys amb destinació a 
vial públic al carrer Meseguer y Costa, 25. 
Unanimitat 
7. Pro posta en relació a la resol u ció de 
l'adjudicació del Programa d'Actuació 
Integrada de la Unitat d'Execució en sol urba, 
delimitada pels carrers de Gil d'Atrocillo, 
Benedicto XIII i Juan XXIII. Unanimitat 
8. Proposta de cessió de la condició 
d'urbanitzador del Programa d'Actuació 
Integrada del sol urbanitzable residencial 
SUR 09. Unanimitat 
9. Renovació de l'adhesió al conveni marc 
signat entre la Generalitat, mitjanr;:ant 
la Conselleria de Medí Ambient, Aigua, 
Urbanisme i Vivenda, i l'entitat Ecovidrio. 
Unanimitat. 
10. Moció presentada pel grup municipal 
socialista reclamant a la Generalitat el deute 
historie que té amb els Ajuntaments i que 
elaboren la legislació adequada pera establir 
un model de finanr;:ament local. S'aprova 
per majoria amb els vots a favor de PSPV
PSOE, PVI i BLOC, i el vot en contra del PP. 
11. Despatx extraordinari. 
12. Precs i preguntes. 

L'Ajuntament aprova 
1,7 milions per 
al pagament 
d'expropiacions 

X.Fiores 

El pie de I'Ajuntament de Vinares va aprovar el 
dimarts a la nit per unanimitat una modificació 
pressupostiHia en la modalitat de credit extraordinari 
per un import d'l ,7 milions d'euros que es destinaran 
al pagament de tres expropiacions queja compten 
amb resolucions del Tribunal del Preu Just. 
L'import amb una quantitat més elevada que el 
consistori haura d'abonar als propietaris és per valor 
d'1.636.000 euros, per tal d'expropiar els terrenys 
de la part de darrere de l'edifici deis antics jutjats, al 
carrer de Blasco lbáñez. 
Les altres dos expropiacions a abonar corresponen 
al carrer del Capitán Cortés, per un import de 10.705 
euros, i al carrer del Pilar, per 87.51 O euros. 
El punt va ser aprovat sense gairebé debat, 
considerant el regidor del PP, Ernesto Molinos, 
que aquestes expropiacions s'haguessen pogut 
negociar amb els propietaris, que es van acollir al 
dret d'expropiació forr;:osa, mitjanr;:ant aprofitament 
urbanístic, a la qual cosa el regidor d'Hisenda, Juan 
Antonio Beltrán, va contestar que són els propietaris 
els que decideixen la manera com se'ls indemnitza. 
Els primers nou punts de l'ordre del día van ser 
aprovats per unanimitat - d'aquests destaca la 
renovació del conveni amb la Generalitat i l'entitat 
Ecovidrio- en una sessió en que no va haver-hi 
tensions fins que no es va arribar al debat del desé 
punt, una moció presentada pel grup municipal 
socialista que reclamava a la Generalitat el fons de 
cooperació municipal per als ajuntaments, en el que 
van qualificar de "deute historie" de l'administració 
autonómica i l'elaboració d'una legislació adequada 
per establir un model de finan<;ament local. La 
portaveu socialista, Librada López, va fer al ·lusió 
a l'acord unanime que la Generalitat Valenciana 
va signar amb I'FVMP (Federació Valenciana de 

17 julio! 201 O 

Municipis i Províncies) en 1999 en el qual es 
comprometía a l'aprovació d'una Llei de Regim 
Local Valenciana i un Fons Valencia de Cooperació 
Municipal. "El fons era de 70 euros per habitant i 
deu anys després continuem sense tindre'l, per la 
qual cosa reclamem el queja és un deute historie '; 
va indicar. Per la seua banda, el regidor del PP, Luis 
Gandia, va qualificar la moció de "cortina de fum'; 
va acusar els socialistes de portar a pie "qualsevol 
cosa per atacar la Generalitat" i va responsabilitzar el 
Govern central de donar menys euros per habitant 
a la Comunitat Valenciana. A més, va dir que "els 
únics dos deutes histories a Vinares són el de 1995, 
quan els socialistes van deixar aquest ajuntament 
com un solar, i els més de 30 milions d'euros 
de deute que deixara aquest equip de govern': 
La socialista Librada López va contestar a Gandia 
que el PP "tan sois defensa els seus propis interessos, 
en contra deis interessos deis vinarossencs, quan 
primer hauria de ser el poble i, després, la ideología". 
L'alcalde, Jordi Romeu, va tancar el torn 
d'intervencions recordant que els ajuntaments 
"han assumit en els últims anys competencies que 
corresponen a la Generalitat i la Diputació'; posant 
coma exemple el pagament d'unitats de conductes 
addictives, el centre del menor, l'antic col·legi Sant 
Sebastia, on hi ha I'EPA, o el lloguer d'un parquing 
pera !'hospital. 
En el torn de precs i preguntes, la tens ió entre 
govern i oposició va augmentar, quan Gandia va 
recordar a Romeu que el PP va dir al maig que havia 
augmentat la delinqüencia en la comarca. "Liavors 
ho van desmentir, pero ara el subdelegat del Govern 
diu que ha augmentat'; va apuntar Gandia. Romeu 
va contestar que no permetria que es "jugués" amb 
el tema de la seguretat ciutadana. 

Les forces de seguretat incrementen el 36% el nombre de detencions al Maestrat 

X. Flores 

Abans de la visita al mercat mu
nicipal va tindre lloc una junta de 
seguretat, de la qual Lorenzo va 
reconéixer que "hi ha hagut en els 
últims mesos un petit repunt de 
la inseguretat en la comarca en 
comparació de l'any passat". Així, 
va apuntar que 2009 va ser l'any 
amb la menor taxa de criminalitat 

Lorenzo recone ix un repu nt de la delinq üencia després de quatre anys "molt bons" 

de !'última decada en la província 
de Castelló i també en la comarca. 
"Eis anys 2002 i 2003 van ser els 
anys amb més taxa de crimina
litat, i des de llavors hi ha hagut 
un descens continuat'; va indicar 
Lorenzo, la qual cosa va atribuir 
"al creixement deis recursos poli
cials, ja que en la Guardia Civil hi 
havia 1.008 efectius en aquests 
anys, mentre que ara comptem 
amb 1.513 efectius". En aquest 
sentit, va assegurar que Vinares 
"ha incrementat la dotació de la 
Guardia Civil en un 45% en els úl
tims 4 anys'; millorant també de 
manera important l'equipament 

i les dotacions tecnologiques. En 
aquests moments, el nombre 
d'agents de la Guardia Civil a 
Vinares s'eleva a 74, "n 'eren uns 
40 fa quatre anys, hi ha hagut 
un notable increment i segui
rem en aquesta línia", va des
tacar Lorenzo. El representant 
del Govern va apel-lar que la 
col·laboració entre la policía lo
cal i la guardia civil de Vinaros 
és fonamental per augmentar i 
consolidar la sensació de segu
retat en la ciutat i va destacar 
que durant aquest primer se
mestre de l'any "s'ha incremen
tat de manera notable !'eficacia 

policial quant a delictes resolts 
en un 10%, i hi ha hagut un 
augment del 36% del nombre 
de detinguts respecte al 2009". 
El subdelegat del Govern va in
formar que la setmana vinent els 
GRS de la Guardia Civil tornaran a 
tindre la base a Vi na ros "per contri 
buir a incrementar la seguretat en 
!'epoca estival': 
Lorenzo va concloure que la dota
ció de la guardia civil a Vinares "és 
l'adequada en aquests moments, 
i el que ha de fer-se és avan<;ar en 
estrategies de col·laboració entre 
cossos de seguretat perseguir llui
tant contra el delicte': 



ACTUALITAT 

Vinaros venderá suelo 
municipal para construir 
viviendas protegidas y 
estimular el empleo 
Balada dice que la posic ión del PP en los 

presupuestos "es mucho más sensata que 

la del BLOC" 

Arriba al port de Castelló la 
plataforma de perforació que 
s'utilitzara pera la perforació 
del Projecte Castor 

X.Fiores 

La plataforma de perforació del Projecte Cas
tor, que té 72 metres de llarg, una amplaria de 
68 metres i 3 potes de 154 metres de altura, 
ha arribat aquesta setmana al port de Castelló. 
La plataforma Hakuryu 1 O durant un temps aproxi
mat d'un mes fara treballs de manteniment, pre
vis al seu trasllat al pou Castor, on a finals del mes 
d'agost comenr;ara els treballs de perforació, que 
consistiran en la perforació de 12 nous pous, que 

llil:.ccc=tvi 
CONSTRUCCIONES 

PROMOCIONES 
becervisl@terra.es 

C/ Rosell, 21ocal1 -12500 VINAROS 
Tels.: 964 450 059-647 440 178 

X.Fiores 

El Ayuntamiento de Vinaros venderá terrenos de 
propiedad municipal con el objetivo de construir 
alrededor de un centenar de viviendas protegidas a 
bajo precio y estimular el empleo en el sector de la 
construcción, según informó el edil de Urbanismo, 
Javier Balada. Así, a la hora de la adjudicación 
se primará la contratación de desempleados 
de la oficina de Vinaros con más de 6 meses de 
antigüedad y la posibil idad de que se ofrezcan en 
régimen de alquiler con opción de compra. 
En la junta de gobierno del pasado lunes ya se 
in ició este expediente con la intención de que en 
el próximo mes de septiembre puedan sacarse ya 
las bases de licitación tras sacarlo a concurso. Los 
terrenos que el consistorio pondrá a la venta son 
un terreno de 1.480 metros cuadrados situado 
en la avenida Castellón del que resultarán 3.360 
metros edificables. También otras dos parcelas de 
304 y 188 metros cuadrados situadas en la calle 
Les Camaraes de las que resultarán 1.500 metros 
cuadrados de edificabilidad y otros 1.620 metros 
cuadrados situados en los terrenos donde se ubica 
la futura guardería municipal, en el sector UER07, 
de donde resultarán un total de 2.272 metros de 
edificabil idad. 
Así, la edificabilidad total resultante será de 7.056 me
tros cuadrados, lo que significará la futura construc
ción de entre 70 y 100 nuevas viviendas protegidas. 

Creación de empleo 
"Ya que los terrenos son municipales y están a 
precios tasados, el Ayuntamiento incentivará a 
las empresas que contraten personal con más de 
seis meses en el paro de las oficinas de Vinaros'; 

se sumaran al ja existent. 
La plataforma és de bandera panamenya i pertany 
a la companyia Japan Drilling Co, especialitzada en 
treballs de perforació de pous en alta mar. Ha arri
bat a Castelló remolcada des de Tunis, on ha estat 
treballant en els últims dos anys. 
Es tracta d'una plataforma autoelevadora que 
quan ha de perforar s'eleva sobre les potes 
que es posicionen sobre el llit marí. Treballa 
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indicó Balada. Con ello, el Equipo de Gobiern 
estima que se puede conseguir trabajo para uno 1 

60 o 70 personas del ramo de la construcció 
según destacó el edil independiente. Además, e 
Ayuntamiento estudiará la posibilidad de rebaja 
los metros útiles de VPO, que son normalmente d 
90 metros cuadrados, para intentar realizar piso 
de unos 60 metros cuadrados "para que puedar 
venderse a un precio final mucho más barato'~ Otr; 
de las condiciones que desde el ayuntamientc 
se exigirá a las empresas que se presenten a 
concurso -empresas que Balada deseó que fuerar 
vinarocenses- es que se construyan pisos con e 
sistema de alquiler con opción a compra. 

Presupuestos 
Por otro lado, Balada consideró "mucho más sensa 
ta" la posición del PP que la del BLOC a la hora do 
consensuar los presupuestos. Cabe recordar qu 
los populares no han propuesto ninguna inversiór 
para negociar su abstención, sino tan sólo medida 
de contención de gasto y de reducción de la deud· 
además de información periódica sobre el grado d 
ejecución presupuestaria, mientras que por su par 
te, los nacionalistas han supeditado su abstención 
la aprobación de 14 propuestas de inversión. 
En este sentido, Balada dijo que el PP "es conscient 
de la situación económica'; mientras que el BLOC"pc 
rece que no se haya enterado" de cuál es la situació 
actual, y recordó que "veinte son más que uno'~ 

Por último, indicó que se mantiene la intención d 
pasar por pleno los presupuestos antes del día 2 ~ 

como ya indicó el alcalde, Jordi Romeu, tanto si s 
aprueban como si se desestiman. 

a uns 20 metres sobre la superfície del m 
Antonio Lorenzo ha mostrat la seua "sati 
facció" perqué "el projecte Castor segue 
fent passos cap endavant" i ha recordat q 
"es tracta d'un projecte estrategic nacio 
que compta amb el total suport del Gover¡ 
d 'Espanya i que esta cridat a crear un impo 
tant nombre de llocs de treball a Vinaros i 
Baix Maestrat". 



Vüullló l 

~omienzan las obras del segundo Plan Zapatero El carrer del 
Dr. Fleming a Generalitat devuelve de nuevo el Plan de Accesibilidad 

X. Flores 

' 
as obras del segundo Plan Zapatero ya se han iniciado 
·n Vinaros con el centro ocupacional de floricultura 
mplazado en los conocidos terrenos del Pou de 
~angrano. La segunda obra incluida en estas ayudas 
statales, el centro de día, se adjudicará a finales de 
emana, según informó el edil de Urbanismo, Javier 
:alada, tras estudiar los servicios técnicos las bajas 
emerarias en que habían incurrido varias empresas que 
lebían ser justificadas. 

finalizada en el primer trimestre del 2011 . 

Plan Confianza 
Por otro lado, Balada lamentó que la Generalitat 
hubiera devuelto "por enésima vez" de nuevo el 
proyecto plan de accesibilidad incluido en el Plan 
Confianza de la Generalitat. "Ahora nos dicen 
que debe enviarse de nuevo el proyecto con las 
modificaciones que nos pidieron. Supongo que 
debe ser muy difícil incluir un folio en el proyecto", 
ironizó el edil de Urbanismo. La Conselleria también 
pide una copia digital con el proyecto. "Volveremos 
a enviarlo todo otra vez y esperaremos a que nos 
lo devuelvan de nuevo para ver qué nos falla", 
concluyó Balada. 

es renovara 

L'Ajuntament de Vinaros ha in
dos en els proxims plans provin
cials la renovació del carrer del 
Dr. Fleming, que completara tota 
la zona de vianants del centre 
de la ciutat, segons va informar 
el regidor d'Urbanisme, Javier 
Balada. "El carrer necessita so
lucions, sobretot als problemes 
de clavegueram i del subsol'; va 
destacar Balada. 

'inaros ha apostado por invertir estos segundos 
::>ndos estatales en dos proyectos con finalidades 
ocia les. Cabe recordar que los proyectos presentados 
lel centro del día incluyen también el edificio de la 
utura residencia de la tercera edad, que se emplazará 
n la avenida Gil de Atrocillo. Esta obra podría estar 

Y queremos cele 
contigo regalando 

lotes de 1 
valorados en 500 
euros cada uno 

i ÉSÍ 
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Balada nega que s'endarrerisquen les 
obres de la variant de la N-340 

X. Flores 

El regidor d'Urbanisme, Javier Balada, ha negat que les obres de la 
variant de la carretera nacional 340 en el Maestrat s'endarrerisquen 
dos anys, com va assegurar el conseller d'lnfraestructures, Mario 
Flores. El regidor independent va indicar aquesta setmana que 
I'Equip de Govern s'ha informat sobre aquest tema ambla direcció de 
!'empresa que fa !'obra, la qual no té constancia que s'haja d'endarrerir 
!'obra i segueixen treballant al mateix ritme. "De moment !'empresa 
no té cap noticia sobre aixo, i a dia d'avui segueixen treballant en 
diversos punts, per la qual cosa aquest ajuntament no té cap noticia 
oficial que s'endarrerisquen les obres'; va dir Balada. 

:1 PP garanteix l'aprovació del pressupost si el Govern es 
:ompromet a red u ir la despesa i el deute 
X.F/ores 

1 PP de Vinaros té previst "a priori" abstenir-se en 
1 votació del pie de pressupostos perque I'Equip 
e Govern puga traure els comptes endavant. El 
~gidor Ernesto Molinos va explicar el dijous 8 de 
Iliol que els populars "no exigirem cap inversió'; 
que la seua abstenció dependra que el tandem 
SOE-PVI garantisca un control de la despesa i 
ue es comprometa a reduir l'endeutament i a 
ferir informació periódica del nivel! d'execució 
el pressupost. Si s'arriba a un acord amb aquestes 
es premisses, segons Molinos, a l'equip de govern 
o li faria falta negociar amb el BLOC per aprovar 
s comptes i, per tant, tampoc no faria falta 
1cloure-hi les 14 propostes que els nacionalistes 
emanen per comptar amb la seua abstenció. 
:stem decidits a fer aquesta aposta pel bé del 
ostre poble i perque cap partit minoritari -en 
~ferencia al BLOC- puga condicionar ambles seues 
<igencies unes inversions que poden significar 
1és endeutament'; va dir, encara que va mostrar 
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les seues reserves en el sentit que I'Equip de Govern 
també els done la ma. "Una altra cosa diferent és 
que el PSOE i el PVI preferisquen acontentarel BLOC 
de nou de cara a les futures eleccions'; va subratllar. 
Els populars van manifestar aquesta postura en 
Comissió d'Hisenda al regidor de l'area, Juan 
Antonio Beltrán, que ja coneix les diferents 
postures deis dos partits de l'oposició per a 
traure endavant els comptes. 

Endeutament 
Molinos va explicar que la principal preocupació 
deis populars és l"'elevat endeutament en aques
ta última legislatura'; i que aquest és el motiu 
principal pel qual no exigiran inversions. "No és 
el moment de fer aquest tipus d'exigencies, ja 
que requeririen més despesa i, en conseqüencia, 
més endeutament, pero sí que ho és per aplicar 
mesures de contenció'; va destacar. Segons el re
gidor popular, de la gestió de I'Equip de Govern 

es deriva que Vinaros ha doblat el seu deute per 
habitant de 2006 a 201 O. "En quatre anys hem pas
sat d'un deute de 535 euros per habitant a un de 
1.201 euros, la qual cosa complica la inversió ac
tual i les futures'; va assegurar. Molinos, que va re
cordar que el deute total "és de més de 30 milions 
d'euros'; va advertir que sera en 2014 quan es pro
duYsca la major carrega financera peral consistori. 
Respecte a la liquidació del pressupost del2009, va 
lamentar que s'hagen caracteritzat "pel baix nivel! 
d'execució d'ingressos i despeses". 



ACTUALITAT 

El Centre d'Acollida Especial Baix 
Maestrat compleix 8 anys atenent 
menors amb problemes d'adaptació 
psicosocial i trastorns conductuals 
Francisco Notario Pardo Director CAE Baix Maestrat 

El Centre d'Acollida Especial Baix 
Maestrat (ubicat a l'avinguda del 29 de 
Setembre de Vinarós) i que esta integrat 
en la xarxa de Protecció de Benestar 
Social, va coment;ar a ser gestionat per 
la Fundación O'Belen el 8 de juliol de 
2002, ara fa 8 anys. 
El CAE Baix Maestrat dóna una cobertura 
pera 1 7 places, atenent menors d'entre 
12 i 17 anys, en situació de guarda 
o tutela, i amb un perfil específic de 
problemes d'adaptació psicosocial o 
trastorns del comportament. 
Mitjant;ant un equip multidisciplinar 
(equip directiu, educadors/es, psicólo
ga, psiquiatra, DUE, personal de ser
veis ... ) es realitza una intervenció tan 
individualitzada com integral, prestant 
una atenció terapéutica i educativa es
pecialitzada, proporcionant una pro
tecció i intervencions específiques de 
forma temporal, cobrint les necessitats 
biologiques basiques, d'atenció psi
quiatrica i psicológica, formatives, 
educatives i socials d'uns adolescents 
amb trastorns de conducta. 
Amb el compromís deis professionals 
del centre es persegueix un procés 
terapeutic per donar als menors un 
ambient normalitzador, protector i 
d'acolliment, i un entorn estructurat 
i de supervisio intensiva, on el centre 
d'interés és cadascú d'ells i la seua 
problematica, i les seues famílies. 
Pertant, el que es pretén és un desen
volupament integral deis menors, 
dotant-los d'eines com són la millora 
de competencias psicosocials, el des
envolupament de capacitats cogniti
ves i afectives, les habilitats interper
sonals i processos comunicatius, el 
foment d'actituds etiques i morals .. o 

i que eines, ambles intervencions sis
temiques familiars, els capaciten per 
a un desenvolupament adequat com 
a individus autónoms i socialment 
adaptats. 
En aquests vuit anys de treball, 88 
menors han rebut l'ajuda de l'equip 
de professionals (amb una mitjana 
d'estada d'1 ,8 anys), i els resultats 
del treball fet, des de la perspectiva 
deis motius pels quals se'ls dóna l'alta 
al centre, són els següents: 

el 37% deis casos torna al 
nucli familiar d'origen, aconseguint
se els objectius plantejats a l'ingrés 
deis menors 

el 33% deis casos és 
traslladat a un altre recurs més 
normalitzador per a finalitzar el seu 

procés d'autonomia o de reagrupament 
familiar, aconseguint-se també els 
objetius plantejats 
• el 23% deixa el recurs pel 
compliment de la majoria d 'edat 
• el 7% són traslladats a Centres 
de Reforma per compliment de mesura 
judicial, o són hospitalitzats per 
necessitats sanitaries. 
Són unes dades amb exit, derivades 
del treball multidisciplinar esmentat 
anteriorment, convertint el CAE Baix 
Maestrat com a referent a la província i 
a la Comunitat. 
És important destacar la col·laboració 
deis recursos externs al centre que 
col·laboren i ajuden en la integració 
i el desenvolupament deis menors, 
com són el voluntariat per part deis 
menors en El Cau de Vinarós, el 
voluntariat en la Ludoteca Municipal de 
Benicarló, voluntariat en I'Associació de 
Discapacitats AFANIAS, la participació 

deis menors marroquins i algerians 
en les activitats de la mesquita, 
l'assistencia a cursos de formació oferts 
perla Creu Roja, així com la participació 
deis menors en els actes esportius 
promoguts pel Patronat d'Esports. 
Fundación O'Belen 
La Fundación O'Belen és una entitat 
no lucrativa de caracter assisten
cial en l'ambit del menor i la familia, 
amb més d'onze anys d'experiencia en 
col ·laboració amb diverses comunitats 
autónomes (Comunitat Valenciana, Ma
drid, Canaries, les dos Castelles, Múrcia, 
Galícia i Cantabria). Desenvolupa i ges
tiona centres de menors especialitzats 
i llars residencials, i elabora programes 
d'acolliment familiar, reinserció socio
laboral, mesures judicials i mediació 
legal per a menors en situació de con
flicte social i els seus adults de referen
cia . En l'any 2009, va atendre un total 
de 3.209 menors i 1.553 adults. 

17 julio! 201 O 

Grafit fet pels menors 

amb el puny en alr;a 

simbolitzant la seua //u ita 

per poder sortir endavant 

en les seues vides; Tótem 

que representa una dona 

embarassada, amb el 

significat ''d'unitat de 

família i la importancia de 

la família per als menors'~ 
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"95% 

90% 

85% 

80% 

75% 

70% 

Esquerra Unida aposta 
per modificar el PGOU 

X. Flores 

El portaveu d 'Esquerra Unida a Vinaros, 
Manuel Villalta, va considerar el dijous 
8 de juliol que aquest és el moment 
d'analitzar i modificar el PGOU de la ciutat 
"amb el maxim consens" de tots els grups 
polítics. "És el moment de fer-ho ara que 
no hi ha molt treball urbanístic", va indicar. 
Villalta va recordar que Vinaros té diversos 
fronts urbanístics oberts pel PGOU, "alguns 
deis quals ens han constat molts diners", i que 
I'Equip de Govern "s'ha queixat en repetides 
ocasions" d'aquest pla general "encara que 
l'han gestionat durant tot aquest temps". 
D'altra banda, va assegurar no entendre la 
postura de populars i nacionalistes quant 
al desenvolupament de la costa nord. "Van 
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argumentar la crisi per votar en contra deis 
PAI el passat 9 de desembre, i ara que seguim 
estant en una conjuntura económica difícil , 
tornen a estimar-los, la qual cosa no entenc", 
va indicar. També va censurar que BLOC i el PP 
demanen un nou estudi pera la zona "quan hi 
ha un fet que va costar al poble més de 300.000 
euros i que pot modificar-se", va concloure. 
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ACTUALITAT 

700 alumnos disfrutan este mes de julio de l'escola L'llla 
Casi 70 monitores trabajan en esta ed ición 

El alcalde garan ti za la inve rsió n pa ra e l próx imo año sin aumentar cuo t as 

X.Fiores 

Un total de 700 niños y niñas se han matriculado 
este mes de julio en las tres modalidades -
infantil, arts i esports- que ofrece I'Escola 
d'Estiu L'llla de Vinaros, mientras que ya hay 
300 matriculados para la primera quincena de 
agosto y 380 para la segunda quincena. Para 
ello se ha contratado a 45 nuevos monitores, la 
mitad gracias a una subvención del Servef, que 
también aporta un conserje y dos limpiadoras, 
y la otra mitad a cargo del ayuntamiento, que se 
suman al personal del consistorio que también 
trabaja en esta escuela de verano, con lo que 
son alrededor de 70 las personas encargadas de 
la organización en esta edición . 
La edila de Educación, Maria José Ferrer, mostró 
ayer su satisfacción por la gran acogida que 
cada verano tiene una escuela de verano que 

ofrece la matriculación por quincenas. "Este 
proyecto da servicio a los niños y sus padres, 
además de fomentar el empleo': destacó 
Ferrer, que apuntó la posibilidad de que en 
futuras ediciones, dada la gran cantidad de 
alumnos matriculados, tenga que utilizarse las 
instalaciones de dos colegios en lugar de uno 
como se hace actualmente. 
Por su parte, el alcalde, Jordi Romeu, alabó 
la organización de L' llla. "Es un proyecto 
bien preparado y trabajado, con un equipo 
competente", indicó. Romeu dijo que se han 
conseguido objetivos importantes "como 
rentabilizar la plantilla que tenemos en el 
ayuntamiento, crear puestos de trabajo y 
ampliar el servicio". En este sentido, aseguró 
que "ningún pueblo de la provincia ofrece 

Residencia 
canina-Felina 

un serv1c1o como el que da el ayuntamiento 
de Vinaros': y garantizó la continuidad de 
la escuela sin aumentar las cuotas para el 
próximo año. "En los próximos presupuestos 
se mantendrá la inversión en L'llla. Es un gran 
esfuerzo, pero este es un servicio necesario e 
indispensable por el gran servicio que da a las 
familias", afirmó. El que cada monitor tenga a su 
cargo tan solo una decena de alumnos es ¡9tro 
dato destacado por el primer edil. 
L'llla ofrece actividades para los alumnos de 
lunes a viernes en horario de 9 a 13 horas, 
aunque también ofrece un servicio de atención 
de 8 a 9 horas y de 13 a 14.30 horas sin ningún 
coste adicional para aquellos padres que 
trabajen en esta franja horaria . La matriculación 
para el mes de agosto sigue abierta. 

Peluquería canina 
Adiestramiento 

Criadero 

· Inyección de Gasolina · Frenos, ABS, ESP 

T. 616 587 327 
CAMINO RATLLA PART. POU DE L'OLLA 

12598 PEÑÍSCOLA (Cs) 

www.canpoudelolla.es 

· Inyección Diesel 

· Electricidad/Bectrónica 

·Encendido 

· Tacógrafos 

·Aire Acondicionado 

·Suspensiones 

·C.Rail 

· Mecánica de Mantenimiento 

· Mecánica Motor 

·Sistemas de Refrigeración 

· Electricidad Embarcaciones 

·Climatización 

·Alineación de direcciones 

· Reparación inyectores 
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Fan El vinarocense Kevin Bosch 
Nuta, de mes y medio de 
edad, ya es fan de la Roja. 

JUbila ( i Ó n Tus compañeras de trabajo te deseamos felicidad en la nueva etapa de tu vida 

Sopar de germanor Peña Rthletic 
El dissabte 26 de juny la Peña Athletic Club de Bilbao de Vi na ros va 
celebrar el 12é aniversari amb un sopar de germanor amb els seus 
respectius socis i acompanyants on no van faltar les canc;:ons típiques 
de I'Athletic i els seus crits de guerra. Moltes felicitats i Aupa Athletic! 

Con la Selección 
La victoria de la Selección 
española en el Mundial de 
Sudáfrica ante Holanda llenó 
la plaza Jovellar de gente 
celebrando el primer título 
mundialista 

Recaudaron en Vinares 3. 387 euros 
El Día de la Banderita se recaudaron en Vi na ros 3.387 euros, 
que van destinados a los Talleres de Formación de Empleo. En 
la foto, la juventud de Cruz Roja local con los más pequeños. 
Desde Cruz Roja queremos felicitar a todos los colaboradores. 

El mejor 
Futbol 
Fani e lñaki 
celebrando 
el título de 
Campeones 
del Mundo 

Unides 
per les 
Camaraes 



Ruben celebrando la victoria con su yayo 

Enhorabona 
Aquesta xiqueta, una ni neta anomenada Gema, va naixer 
ara fa un mes. Filia del rapitenc Germán Navarro i de la 
vinarossenca Ana Sánchez. Molta felicitat i enhorabona. 

Quina és la millar hora per 
pendre uns bons pintxos 

originals ... ? 

CAL PINTXO. 
Les pintxo o'clock 

Muchísima afición vi na rocen se en el Hat-Trick de Vi na ros 
alentó desde la lejanía a la Selección española de fútbol 

Tenistas 
Futboleros 

El Club de Tenis Vi na ros también felicita a la 
Selección de fútbol por su grandioso éxito, 
campeones del mundo. ¡Aúpa España! 
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Mayorales 201 O -
El pasado día 1 O de julio se celebró la festividad de San 
Cristóbal. Los mayorales le honraron con una misa, después 
se realizó la tradicional bendición de vehículos y se 
repartieron las estampas con la imagen del santo. 

El passeig marítim acull un 
mercat medieval 

El cap de setmana passat els vinarossencs i 
visitants van comptar amb un atractiu especial en 
el tram renovat del passeig marítim: un mercat 
medieval amb activitats per a tota la familia. 
Divendres al matí s'obria el Mercat amb l'actuació 
de quatre personatges, que explicaven una historia 
narrada i acompanyada de música fent saber al 
públic assistent que anaven a descobrir un lloc 
amb una gent i una forma de vida del passat. 
Després de la presentació, l'actuació es va recórrer 
el Mercat amb música i interactuant amb el 
públic assistent, d'una forma divertida i dinamica. 
Més tard, va haver-hi activitats per a xiquets en una 
zona especialment habilitada, on els més xicotets 
van gaudir amb el joc del mocador; 1, 2, 3 pica la 
paret i similars, amb regals i premis. També es van fer 
espectacles de magia i representació de contes breus 
on els xiquets i xiquetes van ser els protagonistes. 
A la tarda, després de la representació d'una obra 
teatral, va tindre lloc una Jornada Gastronómica, 
en la qual les tavernes i parades de menjar del 
mercat van estar molt concorregudes. A més, durant 
tota la jornada, diferents llocs d'artesania feien 
tallers i demostracions segons la seua activitat. 
La nit es va tancar amb el ball de dos parelles 
abillades amb vestits típics de !'epoca renaixentista. 
El dissabte el mercat s'obria a les 11 del matí amb 
tallers de pintura, teatre, gastronomia i diferents 
actuacions al llarg de tot el dia, com el diumenge. 
El mercat medieval ha estat organitzat pel Patronat 
Municipal de Turisme i Ruiz Medievales. 

Vinaros "gradua" els immigrants 

L'agencia AMICS pera la integració 
i convivencia de Vi na ros, engegada 
entre la conselleria, I'Ajuntament, 
el ministeri i la Unió Europea, va 
tancar el curs d'activitats dirigides 
als immigrants residents a Vinarós 
amb el lliurament de diplomes. 
En l'acte va estar !'alcalde, 
Jordi Romeu, i la regidora de 
Benestar Social, Maribel Sebastiil. 
Les participants en el programa 
lntervenció integral a les noves 
ciutadanes de Vinarós van rebre 
l'acreditació d'haver participat 
en les activitats desenvolupades 
que han inclos practiques 
informatiques i un programa de 
radio, entre moltes altres coses. 
Romeu va remarcar que "el 
teixit social de Vinaros s'ha anat 
convertint en una amalgama 
de persones de procedencies 
diverses'~ També va assegurar que 
I'Ajuntament ha sigut molt sensible 
especialment amb el col ·lectiu de 
dones, posant com a exemple la 
creació de l'escola d'acolliment. 
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CULTURA 

L'Ajuntament pro posa 34 actes per passar una nova Nit de la Cultura 
Redacció 

Un any més la Regidoria de Cultura 

conjuntament amb la Regidoria 

de Turisme i amb diferents entitats 

culturals de la ciutat organitza La 

Nit de la Cultura. Nit en Vetlla, el 

proper dimecres 21 de juliol. Comen 

altres edicions, aquesta jornada vol 
posar a l'abast de tots els ciutadans 

i les ciutadanes un ampl i ventall 
d'activitats culturals i lúdiques per 

tal que tots i totes sortim al carrer i 

gaudim de l'amplia oferta cultural de 
la nostra ciutat. 

La Nit de la Cultura. Nit en Vetlla 201 O 

fa un pas endavant en el seu afany 

per tal d'establir-se com un referent 

dintre de la programació cultural 
a Vinarós i ho fa desenvolupant 

diferents trets que considerem 

fonamentals perqué així siga. 
En primer lloc, aquesta edició 

persegueix una major implicació de 

les diferents entitats locals, buscant 

un doble objectiu : la seua major 

visualització i la difusió de la seua 

activitat. 

D'altra banda, aquesta edició 

201 O ha volgut implicar empreses 

privades, fent-les participar de 

la cita cultural per antonomasia 

16.30 a 18.30 Hores. 
VISITA GUIADA AL PORT PESQUER 1 LLOTJA 
DEL PEIX DIRIGIDA AL PÚBLIC INFANTIL. Per 
mesures de sanitat i higiene, maxim 
25 persones. Cal inscripció previa a la 
Biblioplatja. 
18.00 Hores 
A la Biblioplatja . TALLER o'ANGL~s 
K1os&Us ScHooL oF ENGLISH. Organitza: 
Biblioteca Municipal. Regidoria de 
Cultura . 
18.30 Hores 
A la Llibreria Obreda. LECTURA DE TEXTOS. 
Organitza: Llibreria Obreda 1 Regidoria 
de Cultura. 
18.45 Hores 
A la sala d'exposicions de I'Associació 
Cultural Amics de Vinarós EXPOSICió 
DE CARICATURES o'ANTONIO CARBONELL. 
Organitza: Associació Cultural Amics 
de Vinares. 
19.00 Hores. 
A la lmpremta Costa Borras 
inauguració de I'EXPOSICIÓ DE PINTURES 
DE JAUME FERRER Organitza: lmpremta 
Costa i Borras. 
19.15 Hores 
lnauguració de I'ExPOSICió ART ALS 
APARADORS. Obres de la Col·lecció de 
I'Ajuntament de Vinares als aparadors 
deis comer\OS del Centre de la Ciutat. 
Organitza: Regidoria de Cultura . 
19.30 Hores 
A la Biblioplatja CoNTACONTES INFANTIL 
a carrec de Felip Kervarec. Organitza: 
Biblioteca Municipal. Regidoria de 
Cultura. 
19.30 Hores 
A la Biblioteca Municipal. INAUGURACió 
DE L'ExPOSICIÓ PERGAMINS. Organitza: 
Arxiu Historie Municipal. Regidoria de 
Cultura. 
19.30 Hores 
Al Centre Historie CERCAVILA DE LA CoLLA 

de l'estiu vinarossenc. Així s'han 

programat tot un seguit d'activitats 
en que els espais privats d 'algunes 

empreses familiars de la ciutat 

esdevenen espais culturals per 
una nit. D'aquesta manera, cal 

destacar !'obrador del forn de paCa 

Masita i el seu recital de poesía : Po 
i poesia el pa nostre de cada dio; la 

impremta Costa i Borras, que per 

segon any consecutiu esdevindra 

en sala d'exposicions per acollir 
les pintures de Jaume Ferrer; 

!'Hospital Veterinari Vinarós que 

acollira l'exposició "Fauna . Gravats 

del segle x1x"; el restaurant Nesum 

Norma que acollira un tast de vins 

i cava per convertir-se després en 

un teatre improvisat acollint el 

monóleg dramatitzat de l 'actor 

Rafa Sánchez; el Pub Quijote amb el 

monóleg Olla xunta; el Pub Oscar's 
amb la sessió de DJ, Fanatic Group. 
Summer Tour; el restaurant !'ermita 

amb el seu esmorzar chi/1 out, etc. 
També cal destacar un any més el 

sopar de la nit de la cultura, que 

aquest any commemora el 200é 

aniversari de !'entrada de les tropes 

franceses a la ciutat de Vinarós el 1 O 

de juliol de 1810. En aquesta ocasió, 

aquest sopar francés sera servit pel 

restaurant Rafel Lo Cristalero. 

Un any més la Nit en Vetlla, no ha 

oblidat els més menuts, dedicant-los 

majoritariament les últimes hores 

de la tarda, amb activitats pensades 

exclusivament pera ells: visita guiada 

al port pesquer i la llotja de peix, 
taller d 'anglés, contacontes infantil, 

cercaviles, taller d 'astronomia, 

cinema familiar, etc. 

Pel que fa a la resta d'activitats, 

la música, la literatura, el teatre, 

el cinema, l'art seran els grans 

NtT oe LA CuLTURA 201 O 21 de julio! 

DE Dou;AINA 1 TABALET de la Colla de 
Na nos i Gegants de Vinarós. 
19.45 Hores 
A I'Església Arxiprestal acte de cessió 
per part de I'Ajuntament de Vinares 
deis LLENc;os DE SANT ANTONI DE PADUA 1 
SANTA ROSA OBRA o'HILARIÓ CLARAMUNT, 
a I'Església Arxiprestal. Organitza. 
Fundació Marc Volsanyes. Ajuntament 
deVinarós. 
20.00 Hores 
Al carrer del Roser (Casa de la Vila) . 
LECTURA DE TEXTOS. HOMENATGE A MIGUEL 
OELIBEs. Organitza: Club de Lectura de 
Novel· la Histórica. Regidoria de Cultura . 
20.00 Hores. 
A la pla\a de Sant Antoni (Mera). 
AssAIG CoNCERT DE LA BANDA JuvENIL de la 
Societat Musical La Alianza. 
20.15 Hores. 
Al Cercle Mercantil i Cultural actuació 
de L'AcAD~MIA LocuRA. Organitza: 
Academia Locura. Regidoria de Cultura. 
Cercle Mercantil i Cultural. 
20.30 Hores 
Al Forn Ca Masita. PA 1 PoESIA, EL PA 
NOSTRE DE CADA OlA. LECTURA DE TEXTOS 
PO~Tics ENTORN AL PA. Organitza: Forn Ca 
Masita. Regidoria de Cultura. 
20.30 Hores 
A la Biblioplatja. ELS NOSTRES AUTORS. 
LECTURA DE TEXTOS LITERARIS o' AUTORS 
VINAROSSENCS. Organitza: Biblioteca 
Municipal. Regidoria de Cultura. 
21.00 Hores 
A la pla\a Parroquial Concentració i inici 
de la sessió de VINAROS FOTOBLOGUEIIS. 
Organitza: Regidoria de Cultura. 
21.00Hores 
A la Cafetería Mandragora CoNCERT 
DE CoMAL COOL. Organitza: Cafetería 
Mandragora. Regidoria de Cultura. 
21.00 Hores 
A !'Hospital Veterinari Vinares (Carrer 

de Sant Francesc). INAUGURACió DE 
L'EXPOSICIÓ FAUNA. GRAVATS DEL S. XIX. 
Organitza: Hospital Veterinari Vinarós. 
Regidoria de Cultura . 
21.00Hores 
A l'església Arxiprestal coNCERT o'ORGUE 
a carrec de Enrie Melia. Organitza: 
Regidoria de Cultura. Església de 
Vinarós. 
21.15 Hores 
Al Nesum Norma TAST DE VINS 1 CAvEs 
amb degustació de Buffet Lliure. Venda 
de tiquets al restaurant i a !'Oficina de 
Turisme. Preu del tiquet: 3 € . 
21.30Hores 
A la Capella de Santa Victoria CoNcERT 
A CARREC DE L'0RQUESTRA DE CORDA DE LA 
SoCIETAT MUSICAL LA ALIANZA. Organitza: 
Societat Musical La Alian-za. Regidoria 
de Cultura. 
21.45Hores 
A la Sala d 'Actes de la Biblioteca. 
PRESENTACIÓ DE LA REVISTA fONOLL de 
I'Associació Cultural Amics de Vinares. 
Número commemoratiu del 200é 
Aniversari de !'Entrada deis francesas 
a la ciutat de Vinarós. Organitza: 
Associació Cultural Amics de Vinares. 
Regidoria de Cultura. 
22.00Hores 
A la platja del Fortí. CERCAVILA DE LA 
COLLA DE TXANCUTS RODENES. Organitza. 
Regidoria de Cultura. 
22.00Hores 
A la Biblioplatja. TALLER PER A ADULTs 
1 XIQUm o'AsTRONOMIA a carrec de 
Cosmofísica. Organitza: Biblioteca 
Municipal. Regidoria de Cultura. 
22.00Hores 
A la Casa de Membrillera, segona 
jornada de PROJECCIONS DEL CicLE DE 
CuRTMETRATGEs AGuSTI CoMEs. Organitza: 
Fundació Caixa Vi na ros. 
22.00Hores 

protagonistes d'aquesta nit en vetlla, 

que persegueix que els vinarossencs 

i les vinarossenques sortim al carrer i 

triem entre les nombrases activitats 

programades. Aquest any tenint en 

compte l'augment en el nombre 
d'activitats proposades caldra que 

triem, ja que els actes es juxtaposen 

constantment i sera impossible 

assistir a tots ells. Les activitats 

posades a l'abast de tothom 

sumen la no menyspreable xifra 

de 35 activitats, dada que suposa 

14 activitats més respecte a l'any 

anterior. 

A I'Auditori Municipal representació 
de l'osRA DE TEATRE GLUPS! A carrec de 
I'Aula de Teatre de Vinares. Organitza: 
Regidoria de Cultura. 
22.15 Hores 
Al Restaurant Rafel lo Cristalero SoPAR 
FRANc~s (11 Centenari de !'Entrada deis 
Francesas a Vinares). Preu del cobert: 
40,00 €. Venda de tiquets al restaurant 
Rafel Lo Cristalero i a !'Oficina de 
Turisme. 
22.30Hores 
A la envelat de l'avinguda de I'Atlantic. 
CINEMA SOTA LES ESTRELLES amb fa 
projecció de TIANA Y EL SAPO (tOtS efs 
públics). Organitza: Regidoria de 
Turisme. 
23.00Hores 
A la Bibl ioplatja CoNTA~ONTEs PER A 
ADuLTs a carrec de Felip Kervarec. 
Organitza: Regidoria de Cultura. 
23.15Hores 
Al restaurant Nesum Norma MoNóLEG 
DRAMATITZAT a carrec de !'actor Rafa 
Sánchez. Organitza: Regldoria de 
Cultura. Nesum Norma. 
23.30Hores 
Al Pub Quijote M"oNOI.EG a carrec de 
OLLA XuNTA. Organitza: Pub Quijote. 
Regidoria de Cultura. 
23.30Hores 
A I'Art Lounge (Antic Posit de 
Pescadors). CoNCERT a carrec de 
SAXAFILics. Organitza: Regidoria de 
Cultura. Art Lounge. 
24.00Hores 
Al Pub Oscar's sessió de DJ, fANATIC 
GRouP. SuMMER TouR (Joan Blanchadell 
1 Isaac FX). Organitza: Pub Oscar's. 
Regidoria de Cultura. 
4.30Hores 
A la pla\a del Santuari de la Mare de 
Dé u de la Misericordia. ESMORZAR 1 SESSIÓ 
CHILL OuT a carrec de DJ Barbera. 

19 



CULTURA 

Trobada a Benicarló 

Colla de Dolc;aina i Taba/ de Vinarós 

Enguany la Colla de Dol<;:aina i Tabal de Vinarós 
ha estat convidada per la Colla de Dol<;:ainers de 
Benicarló a la trobada anual que organitza a la ciutat 
ve'ina. Hem compartit una bonica tarda amb altres 
colles de la comarca, com la Colla Polpis de Santa 
Madalena, la Colla de la Jana, dos colles de Castelló, 

la colla de Nanos i Gegants de Vinarós i la Colla de 
Benicarló com a organitzadora. Tot va comen<;:ar 
amb una cercavila de les colles pels carrers de la 
ciutat, sortint de davant de l'ajuntament i acabant 
davant la porta de l'església, on hi havia muntat un 
escenari. Va ser aquí on cada colla participant va 

17 juliol 2010 

interpretar dos peces del seu repertori. En finalitzar 
l'acte, amb totes les colles dalt l'escenari, es van 
interpretar dos peces, amb uns 40 o 50 músics 
tocant junts. En acabar, la Colla de Benicarló ens 
va preparar un berenar, que va vindre molt bé per 
recuperar forces. Espere m tornar-hi l'any que ve. 

Fiesta de Santa Magdalena 
El próximo jueves 22 de julio volveremos a celebrar la fiesta de Santa 
Magdalena. 
Desde estas páginas invitamos a todos los vecinos a compartir con 
nosotras esta fiesta tan entrañable, que empezará a las 19.30 con la 
celebración de la tradicional misa. 
Como novedad, unos cantos gregorianos deleitarán nuestros oídos 
durante la misa, que terminará, como de costumbre, con la bendición 
de los perfumes. 
Y para culminar este acto, seguidamente la tradicional procesión por las 
acostumbradas calles del barrio, precedida por tabalet i dolr;aina. 
¡Os esperamos a todos y feliz fiesta! 
Las mayorales de Santa Magdalena 

del U ddulio al 1 :>de \go-.to 
in,wgmacic'Hl 1 :~de Julio 2011.., 

L' Aldier d · ldcés: "íala de c.\ posiciones pcnnancnlc 

Centro Comercial Costa Azahar 

Be ni carló 
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L'Associació Cultural Amics de Vinarós inicia una serie d 'actes dedicats 
a la guerra del Francés. El primer ha sigut la conferencia, acompanyada 
de la projecció d 'imatges il·lustratives sobre el tema, impartida per 
Conxita Solan s. Es va tractar d'EI paper de les dones a la guerra del 
Fran cés (7 808-1814). 
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Després de l'exit a la biblioplatja 

:ultura oferira a l'hivern classes gratu"ites d'anglés pera xiquets 
ls ta llers de Na nos i Gegants, una nova oferta pera l'estiu 

X.Fiores 

a Regidoria de Cultura oferira després de l'estiu 
ursos d'anglés gratüits per a xiquets i xiquetes 
esprés de l'exit que esta obtenint aquesta acti
itat en alumnes de 4 a 12 anys a la biblioplatja . 
1iralles va destacar l'exit de la primera sessió 
'aquest taller d'anglés, que va penjar el cartell 

de complet. 
El metode utilitzat, Kids and us, su posa una nova 
i diferent manera d'ensenyar aquest idioma amb 
frases senceres, de manera molt similar a com 
s'assimila la llengua materna, segons va destacar 
la professora Ania Kurps. 
Aquests tallers es fan cada dimecres de 19 a 
20 hores, amb cabuda pera 20 alumnes, i en 
total esta previst realitzar 8 sessions, encara 
que atesa la gran acollida, la Regidoria 
de Cultura ja té en compte la possibilitat 
de realitzar-los també a l'hivern com una 
oferta gratu"lta més, traslladant-los a les 
instal·lacions de la biblioteca municipal. 
"Hi ha una franja d'edat, els xiquets i les 
xiquetes de 2 a S anys, els pares deis quals 
ens demanen que es facen activitats, i hem 
pensat que aprendre anglés pot ser molt 
interessant", va destacar Miralles. 

_a setena exposició de fotos de temes del mar de 
loaquín Simó va obrir les testes del Carme 

Nanos i Gegants 
D'altra banda, les regidories de Cultura i Turisme 
repetiran aquest estiu els tallers de Nonos i gegants 
al correr, segons va informar la regidora de Cultura, 
Maria Dolores Miralles. Així, aquest 18 de juliol en 
el passeig marítim es tornara a realitzar aquesta 
iniciativa queja va tindre un notable exit en 2009 
i la finalitat del qual és aproximar als ciutadans la 
cultura i les tradicions populars. En finalitzar, tindra 
lloc una cercavila amb els xiquets i les xiquetes 
participants i les figures, entre altres activitats. 
Aquest taller tindra continüitat en els mesos 
d'agost i setembre, dins deis actes de celebració 
de la carta de poblament. 
D'altra banda, Miralles va informar que la 
recaptació de les interpretacions de I'Aula de 
Teatre el passat mes de juny, un total de 3.189 
euros, es donaran a les ONG Carites Vinaros, 
Associació d'Anemia i Delwende. 

X. Flores 

Amb la tradicional exposició de fotos marineres 
de Vinaros de Joaquín Simó a l'auditori 
municipal es van obrir aquesta setmana els 
actes festius en honor a la Mare de Déu del 
Carme. Aquesta és la setena exposició de Simó, 
persona molt vinculada al mar i col·leccionista 
de fotografies relacionades amb Vinaros, que 
significa el preludi d'aquestes festes marineres. 
Les seixanta imatges exposades tenen un 
gran valor emotiu per als vinarossencs. Moltes 
d'elles reviuen la forma en que abans es 
vivien les festes del Carme, algunes mostren 
instants pesquers que mai més no tornaran, 
personatges ja desapareguts i racons que ja 
no existeixen en una ciutat que era llavors 
un poble en que tots es coneixien . "Aquí hi ha 
molts records'; indicava un emocionat Simó, 
que afegia que"també els comportara emocions 
als mariners que encara viuen i recorden els 
seus pares i avis, i la forma de viure de llavors". 
L'exposició estara oberta fins al proxim 18 de 
juliol i es pot visitar de les 1 1 a les 13 hores i de 
18 a 21 hores. 
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fiestas de la Virgen del Carmen 
16Y17DEJULIODE2010 VINARÜS 

SABADO D[A 17 DE JULIO 
A las 11 :30 h Natación. 
A las 13:00 h Comida de hermandad para pescadores, en activo y jubilados, y 
familiares. 
A las 23:00 h En la explanada de la antigua lonja, junto al reloj solar, gran verbena 
popular. 
A las 24:00 h En la playa del Fortí, gran castillo de fuegos artificiales. 

SABADO D[A 24 DE JULIO 
A las 19:30 h En la parroquia de Santa María Magdalena, misa en honor de los 
pescadores y familiares fallecidos. Toque del Silencio a cargo del trompetista 
Antonio Barberá. 

El cabildo de la Cofradía de Pescadores San Pedro de Vinarós se reserva el 
derecho a cambiar o suspender cualquier acto, si las circunstancias así lo 
aconsejan. 

Patrocinado por: 
Ayuntamiento de Vinarós Cofradía de Pescadores 

San Pedro de Vinarós 

.,. . . 

J t 
~ 

Nll"'i~lls 
de Vlnarb• 

I>E jV~lo~ J>E tolo 
PASSEI4 I>E B~AS(o 

Juliol 
17 dissabte 
23 h Revetlla a l'esplanada del port. A contin 

20 dimarts 

17 j ul iol 201C 

22 h lnauguració IX Cicle de Curtmetratges • Agusti Comes•. 
Projecció 4 curts fina listes a la Fundació Caixa Vinarós 

21 dimecres 
NIT DE LA CULTURA 
(De mana el diptic sobre esta magica nit a la Tourist lnfo Vinarós) 

16,30 a 18,30 h Visita guiada al port pesquer i llotja del peix dirigl 
al públic infantil. Per mesures de sanitat i higiene, maxi 5 
persones. Cal inscripció previa a la Biblioplatja 

18 h Taller d 'anglés a carrec de Kids&Us School of Englis 
Biblioplatja 

19,30 h Cantes infantils a la Biblioplatja a carrec de Món Animació 

20,30 h Lectura de textos literaris d'autors Vinaróssencs a la 
Biblioplatja 

22 h Taller d'astronomia per adults i xiquets " Cosmofisica " a la 
8iblioplatja 

22 h Espectacle de Xancuts al Passeig Maritim (Biasco lbáñez) 

22 h IX Cicle de Curtmetratges "Agusti Comes" . Projecció 4 curts 
fina listes a la Fundació Caixa Vinarós 

22,30 Cinema sota les estrelles a l'av. de I'Atlantic. PeHicula: Tiana 
el s (tots ls públics) 

23 h Cantes pera adults a la plataforma de fusta davant de l'estatua 
Costa i Borras, a carrec de Món Animació 

11 ha 13,30 h Tallers de sensibilització mediambiental a les platges. 
Punt de trabada la Biblioplatja. Organitza la Regidoria de Medí 
Ambient . 

19 h a 21 h-'lnauguració Exposició Fotos aeries de Vinarós a carrec de 
Rafael Andreu Camps a I'Auditori Municipal (del22 al 31 juliol) 

22 h IX Cicle de Curtmetratges • Agusti Comes•. Projecció 4 curts 
fina listes a la Fund ció Caixa Vinarós 

23 divendres 

18 a 19,30 h Taller de cuina pera xiquets • Aprén afer una C de 
Sant Joan!" a carrec del restaurant catering del Maestrat. Maxim 20 
xiquets, d'edats compreses entre els 4 i 10 anys. Cal inscripció pcévia 
a la Biblioplatja 

21,00 h Concert a carrec del grup Four on Six (rack, blues) al Santuari 
de la M isericordia 

25 diumenge 

FESTIVITAT DE SANT JAUME A LA PLATJA DELS COSSIS 

19 h Missa en honor al patró deis Boverals 

19,30 h Jocs tradicionals 

21 h Sopar a la fresca i música 

23 h Tast sensorial de vi dol~ i xocolata a la llum de la lluna plena 
platja del Forti. Preu: 6€. Maxim 25 persones, cal inscripco previa a 
la Tourist lnfo Vinarós (!listes obertes a partir del19 de juliol) 

Marxeta 87 
Marxeta 87 informa que el día 

31 de julio celebrará la cena de 

presentación del traje y elección 

de la reina. Para apuntarse 

llamar al tel. 653 329 043 

Plazo límite el 26 de julio 



CULTURA 

Durante los meses de julio y agosto se suprime la misa de 10:30 en la 
arciprestal. 

A partir del domingo 11 de julio y hasta finales de agosto se celebrará 
la misa en la capilla de La Asunción, en el camping, los domingos a 
las 19.00 h. 

'"ffi t;;; ESTUDIO DE DISEÑO GRÁJ:KO E INDUS1HIAL ~ <& r¿ ! 
g, ~ AGENCIA DE PU~UODAD - TODO EN ROJULACIÓH # 
<( o ROTULOS, VINILOS, I.ONAL • &\~ ~·-
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~ www.publivaquer.com 
C0 C/ DELS FRANCISCANS, 4 ENTLO. - VINARÓS 
:j T. 964 45 19 35 - pvaquer@infonegocio.com o.. 
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PESCA 

La lonja se ha visto repleta de pescado azul 

SEMANA MARINERA DEL CARMEN 
Con una mar muy de verano que propició el poder faenar normal en todas las modalidades 
de pesca, la productividad resultó buena, tanto de peix blau en subastas matinales, como de 
pescados y mariscos por la tarde. Se pescó solo cuatro jornadas, ya que el viernes día 16 era la 
festividad de la Virgen. del Carmen. 
La flota de arrastre está de parada biológica los meses de julio y agosto. 
El cerco opera bien. El lunes entre nueve traíñas pillaron 900 cajas de boquerón a 40 €/caja (12 kg) 
y SO de caballa a 1 O. El martes quince barcas atraparon 2.900 cajas de seitó a 14 y SO de sardina a 
30. El miércoles once 1/ums desembarcaron 1.500 cajas de "oro azul" a 1 O. La procedencia era de 
cuatro de Vi na ros, cuatro de V. i La Geltrú, una de Adra, una de Carboneras, una de Borriana y el 
resto del Grau de Castelló. 
Las barquitas de los artes menores, la mayoría pesca con trasmallo el langostino, que se cotiza 
de 23 a 30 €/kg, sepia a 1 O, galera a 1 O, m abre a 6 y espeta l . Otros llevan pagel de 2 a lS. Dos se 
dedican al lenguado a 2S, pa/aíy tigre a 1 O, caracol a 9 y pulpo roquero a 6. Un xarcier se dedica a 
pescar langosta a 40 €/kg, bogavante a 2S, gallineta a 18, panagal a 8, raya a 4 y corba y mamona 
a 3. 
Un palangrero péscó con anzuelo sargo a 8 €/kg, 1/iri a 4 y palometa a S. 
Un marrajero arribó con albacoras a S €/kg, pez espada a 1 O, japuta a S y bacoreta a 3. 

Ecos de 'Mar' 
La Agencia Europea de Seguridad Alimentaria, EFSA, publicó los valores dietéticos de referencia 
para la ingesta de carbohidratos, fibra, agua y grasas. Para esta última categoría se incluye la 
in gesta diaria recomendada de ácidos grasos omega 3 como los que contiene, de manera natural, 
el pescado. 
Según EFSA, un consumo diario de 2SO mg de ácidos grasos de cadena larga omega 3 en adultos 
reduce el riesgo de enfermedades cardíacas. 
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També és ~ com galff de colors. En 
castella, dellfn /lstcrdo. En gallee. golfito riscado. En 
francés, dolphln bleu et bltmc. En anglés. strlped 
dolphin. 1 en alemany. blau-weisser dolphln. 
El seu nom dentffic és Stenella coeruleoalba. 
~ un cetaci, o siga. un mamífer adaptat a la vida 
aquatica. Pertany a l'ordre deis odontocets perque 
té dents. El cos és fusiforme i hidrodinmtic. El musen 
és llarg i ben marcat. Té de 40 a 45 parells de dents 
punxegudes en ambdues mandlbules. 
Respira l'aire per una obertura que té a dalt del cap. 
Malgrat tindre una bona vista, pot emetre una serie de 
sons i ultrasons a manera de sonar, amb que es guia 
perfectarnent en aigües terboles i localitza preses, 
fins i tot si estan arnagades. Quan surt a la superficie 
per agafar aire se li aprecia la gran aleta dorsal que té, 
a part en té dos de pectorals i una potent caudal en 
forma de fa~ que li fa la fundó d'O..gan propulsor i 
que la bat de dalt a baix. 
Pot arribar a fer 2,5 m i a pesar 1 SO kg. 
La part inferior ventral és de color blanc rosa. Sembla 
que tinga un antifa~ ja que té dos bandes blaves 
que li van de l'ull a la cua. 1 dos franges més del 
cap fins a la pectoral. El dors és més aviat grisenc. 
Es reprodueix cada dos o tres anys. Després de 
l'aparellarnent amb copula, la femella té una 
gestació de 12 mesos. La ala tindra una lactancia 
d'any i mig. Té una longevitat de quasi 30 anys. 
~ una espécie gregaria, molt cosmopolita que ronda 
aigües temperades i tropicals de tot el món. ~ de 
costurns pelagics. En el Mediterrani es calcula una 
població de mig milió d'individus. Viuen en grups de 
50 a 100 exemplars, organitzats en jerarquies socials. 
Quan es desplacen pels mars o oceans s'agrupen 
en bancs de fins a 1.000 individus, fins i tot unint
se a altres espédes de dofins. Per alimentar-se es 
desplacen deis 100 als 200 rnetres de profunditat i no 
s'apropen a la costa. Poden ~r en grups. Els agrada 
els cefalbpodes i els peixos blaus com les sardines, etc. 
En 1990 va patir una epidemia que va delmar-ne la 
població. 
Són anirnals molt simpatics ja que poden saltar i fer 
girs tora de r~ Té molta intel·llgencia. Hi ha molts 
relats que conten els rnañners vinarossencs, n'hl ha un 
queexplicaqueunavegadaunvaixelld'arrossegament 
en hissar l'art, es va veure envoltat per un grup de 
dofins xisclant o potser plorant i quina va ser la seua 
sorpresa que en buidar sobrecoberta la corona del 
bou els pescadors van trobar un petit dofí ofegat. 
També en el folklore han quedat immortalitzades 
la seua gestes, com en la ca~ó l//es Columbretes del 
mariner J. Barbé, que part de la seua lletra diu :• pero 
los delfines nos hacen sufrir, nos rompen las redes, se 
nos va el pescodo, y nosotros tristes, nos toca coser". 
Aquests simpatics animals naturalment han sigut 
perseguits per a l'aliment de l'home, pero des de fa 
diverses decades s'han trobat substitutius per pal·liar
ne la demanda. Antigament la seua cam es comparava 
amb la de la vedella. Del grelx, se n'extreien olis. De 
les vfsceres, fañnes de peix. 1 de l'ossos mólts, pinsos i 
abonaments per al bestiar, etc. 



Gaspar Redó 

ll Jtl t rn ) locdl 
prota~Jl r ., 1 m verano 

El atletismo está siendo uno de 
las grandes protagonistas de las 
competiciones estivales con los 
brillantes éxitos conseguidos por 
nuestros atletas locales. El primero 
de ellos corrió a cargo de la joven 
Alba Sánchez en el Campeonato de 
España promesas celebrado en Calvia 
(Mallorca), donde logró la medalla de 
bronce en la dura prueba de 10.000 
metros marcha en lucha con otros 
390 atletas. También hay que destacar 
el quinto puesto de Andrea Cabré en 
esta misma prueba. 
Asimismo, hay que destacar la 
magnífica actuación de Gaspar 
Mateu en el Campeonato Europeo de 
Policías y Bomberos que se disputó 
en Andorra donde ganó la prueba de 
pértiga, quedando en quinto lugar en 
lanzamiento de peso. 
Tampoco nos podemos dejar al 
extraordinario atleta afincado en 
nuestra ciudad Remigio Queral que 
después de una magnífica carrera 
logró entrar en segundo lugar de 
la durísima prueba de montaña XII 
Marxa al Bartola en la que participaron 
450 atletas. 
Enhorabuena a todos por los éxitos 
obtenidos para el deporte local. 

CICLISME. 

David Guimera, campeón de España de pista junior 

Nuevo éxito del ciclismo en Vinares, ya 
que David Guimera se ha proclamado 
campeón de España y medalla de oro 
en los Campeonatos de España de pista 
en categoría de junior celebrados en 
Galapagar (Madrid). 
David Guimera consiguió la victoria 
en la especialidad de persecución, 
defendiendo los colores de la Selección 
valenciana de pista. 
Enhorabuena a David por este nuevo éxi
to que se junta a los conseguidos recien
temente en los campeonatos autonómi
cos de la Comunidad Valenciana de pista. 

GALAPAGAR (Madrid) 
-RESULTADOS OFICIALES Cia.: 

PERSECUCIÓN EQUIPOS.- Hombres 1 
MEDALLERO Fecha 03/07/ 1 O 
Pto Dor Nombre Cod. Uci Cat Medalla 

1 o CVA COM. VALENCIANA 4:38.145 Oro 
59 AMORES, Julio Alberto ESP19930312 JUN 
61 CATALÁN, Antonio ESP19921101 JUN 
65 GUIMERÁ, David ESP19921203 JUN 
66 PÉREZ, José Manuel ESP19920610 JUN 

2° EUS EUSKADI4:42.147 Plata 
70 GIL, Odei ESP19920116 JUN 
71 IRAOLAGOITIA, Oier ESP19921002 JUN 
72 REY, Aitor ESP19930724 JUN 
74 UNAN U E, Asier ESP19930307 JUN 

3° CLM CASTILLA LA MANCHA 4:41.232 
Bronce 
19 AY ALA, César Octavio ESP19930401 JUN 
25 RUBIO, Jesús Alberto ESP19920125 JUN 
21 MARTÍNEZ, José María ESP19930423 JUN 
23 MUÑOZ, Jorge ESP19930625 JUN 
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NATACIÓ. Club Nata ció Vi na ros-Cala Montero 

El Club Nata ció Vi na ros-Cala Montero, al prestigiós 
trofeu José Sagreras 
Pl ata i bronze en 4 x l 00 estil s ma sculí i 4 x l 00 lliures masculí 

El cap de setmana passat, vuit joves nadadors 
del nostre club (Maria Galán, Llúcia Jaime, 
Maria Compte, Laia Albiol, Xavi Bordes, 
David León, Joan Ferrer i Martí Segarra) van 
competir a Xirivella en el XXXII Trofeu José 
Sagreras, adrec;at als xiquets deis anys 98 i 99, 
i a les xiquetes deis anys 99 i 2000 (categoria 
alevina i benjamina). 
El fet que hi prenguen part nadadors de tot 
I'Estat espanyol i que les mínimes exigides 
siguen molt baixes, ens mostren l'alt nivel! 
i el gran prestigi d'aquesta competició, 
qualificada per molts com un autentic 
campionat d'Espanya "oficiós". 
En total, han estat 309 participants els que 
han pres part en la prova, representant 57 
clubs de tot Espanya. 
Fantastics els resultats individuals de Joan 
Ferrer (4t en la final B de 100m lliures i Sé en 

FUTBOL. 

la final A de 100 m esquena) i de David León 
(4t en la final B de 100 m papallona i 7é en la 
final rapida de 400 m lliures). 
Felicitats a tots els components de l'equip 
vinarossenc, i als nadadors que no han 
pogut participar-hi. Els animem que 
continuen entrenant de valent perque en 
pro pe res convocatóries puguen gaudir amb 
els seus companys del bon ambient que es 
viu en aquest tipus de competicions en 
piscina oberta . 

El nuevo estadio de fútbol ya es una realidad 

El laborioso esfuerzo realizado por el 
Ayuntamiento ha sido determinante 
para que el estadio de fútbol se pueda 
inaugurar antes de comenzar la 
temporada, lo cual quiere decir que casi 
con toda seguridad el Vinarós CF podrá 
disputar los partidos en el nuevo estadio 
dotado de césped artificial de última 
generación y que tendrá una capacidad 
para 2.000 espectadores. Cabe recordar 
que la fecha de inauguración del nuevo 

estadio de fútbol generó bastante 
polémica en algunos sectores de la 
población, sobre todo los más críticos. 
Tanto el alcalde, Jordi Romeu, como el 
concejal de Urbanismo, Javier Balada, 
se mostraban muy satisfechos de este 
importantísimo logro para el deporte 
local, que hará que Vinarós con la 
culminación de la anhelada ciudad 
deportiva siga gozando del prestigio que 
siempre ha tenido en el ámbito deportivo. 
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--~L-. Rafael Marcos Simó 

Mdndna. on'Tle'" amJ<>to o 

Con la celebración de la asamblea general 
ordinaria, se da por finalizada una campaña y se 
da el pistoletazo de salida a la nueva. 
La asamblea salió adelante con más pena que 
gloria. Una vez más la discordancia entre el club y 
la escuela de fútbol base. Cada uno defendiendo 
sus posturas e intereses, cada uno por su lado y 
cada vez más alejados, con cámaras de televisión 
de testigo y dando una imagen no muy deseable 
al resto de la comarca. La manzana de la discordia, 
lo de siempre, que si el dinero de la subvención 
del Patronato, que si los carnets de socio, que 
si yo me hago cargo de estos gastos que son 
tuyos ... en definitiva, un convenio de por medio 
con acusaciones de incumplimiento. Mientras 
se escribían estas líneas y aparecían publicadas, 
ambas partes tenían que mantener una reunión 
para ver si se alcanzaba algún tipo de acuerdo 
para de una vez por todas zanjar un tema que 
dura muchos años y que no deja en buen lugar 
la imagen del club. 
Para más adelante se tendrá que celebrar una 
reunión extraordinaria para entre otras cosas 
aprobarse los precios de las entradas y de los 
carnets. 
Este domingo 18, tras haberse iniciado los 
entrenamientos el jueves 15, se juega en Catí 
el primer amistoso, el equipo que juegue este 
partido y el del próximo día 22 ante La Jana en 
el campo grande dela ciudad deportiva (no en 
lo que tiene que ser el nuevo estadio). Al menos 
mañana sólo habrá 4 jugadores de la plantilla, 
que es la misma del año pasado con algunas 
incorporaciones. Es decir la misma pero reforzada. 
Como digo nada tendrá que ver el equipo 
que juegue en estos dos partidos ya que 
van a servir para que el míster elija con qué 
jugadores cierra el plantel. En un principio la 
idea era que jugasen Marcos y Alberto (inéditos 
prácticamente en toda la temporada), uno de 
los dos porteros, y Wifredo para cubrir el lateral 
izquierdo. El resto, jugadores de casa que estaban 
jugando por la comarca, juveniles y juveniles 
que han terminado este año. De momento 
hay una baja confirmada (Javi Esteller) y dos 
incorporaciones (Ernesto y Osear Seva). El equipo 
está prácticamente confeccionado y pronto ya 
se sabrá la composición definitiva del mismo y 
el calendario de pretemporada. De momento, 
mañana en el Trofeo de L'Avella y el jueves en 
Vinarós (ciudad deportiva) el aperitivo futbolero 
de pretemporada. 
En la junta habrá también novedades con 
reestructuración de algún cargo, además se han 
confirmado alguna que otra baja ya que se entró 
forzado por la situación en la que estaba el club el 
verano pasado y dejan su puesto, pero siempre, 
dispuestos a ayudar en lo que haga falta. 
Esperemos que la alegría por la victoria en el 
Mundial de La Roja, se contagie y con la llegada 
del nuevo estadio todo se fragüe en un acuerdo 
entre club y fútbol base y por supuesto en una 
temporada llena de éxitos recuperando una 
categoría que nunca se debió perder. 

J 



FUTBOL. Escola del futbol base Vinaros 

1 Campus Jordi Pablo Ripollés 

Exitosa participación en la primera 
quincena del campus Jordi Pablo 
Ripollés, donde todos los niños se lo 
han pasado en grande, !'escuela de 
fútbol base Vinarós se ha marcado 
unas metas de trabajo para los 
niños que han participado en este 
campus como perfeccionar la técnica 
individual, mejorar las características 
propias de cada jugador, coordinación 
y fomentar los valores del deporte 
tanto generales como sociales. 
El pasado viernes Jordi Pablo hizo 
entrega de un balón firmado a cada 
jugador, sólo hay que ver en las 

imágenes las caras de ilusión que 
mostraban los niños. 
El próximo lunes empieza la segunda 
quincena del Campus donde 
esperamos pasárnoslo igual o mejor 
que en la primera quincena. 
También recordarles a todos los 
niños y niñas que quieran defender 
la camiseta de !'escuela de fútbol 
base Vinarós que pronto empieza 
la temporada 2010/2011, pueden 
encontrar más información en 
los teléfonos 639 454 222,615 08 
7912 o en la página web, www. 
futbolbasevinaroscf.com. 

El passat 29 de juny la 
Penya Bar~a Vinaros, 
com cada any, va 
entregar els trofeus a la 
regularitat. En la foto, els 
representants de /'es cola 
del futbol base del 
Vinaros. Volem felicitar
los pels títols aconseguits 
i pe! bon trebo// que 
han dut a ter me durant 
aquesta temporada tots 
els equips. Enhorabona 
a tots i en especial al 
president de !'Es cola 
Futbol Base Vinaros, 
Juanjo M ir, i al director 
esportiu, Tomás Blasco 
Oms. 
Així mateix, la Penya 
com cada any va 
entregar un premia 
l'esportista destacat 
soci de la nostra 
penya. Enguany va ser 
Mark Blasco Valiente. 
Enhorabona. 
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Visita al no u esta di de futbol 

El nostre millor futbolista, el vinarossenc Jordi Pablo Ripollés, va 
visitar el nou estadi de futbol que s'ha constru'it en la Ciutat Esportiva 
Municipal. Abans de marxar a fer la pretemporada amb el seu equip 
de Primera Divisió, el Malaga C.F., va conéixer com ha quedat una obra 
practicament acabada i que sera un referent per a aquest esport en 
tota la província. 
Jordi va ve u re el terreny de joc, amb gespa artificial d'última generació i 
amb unes mides reglamentades de 1 00x65 metres, apte pera partits de 
qualsevol categoría com la resta d'instal·lacions. Hi ha quatre vestidors, 
amb totes les prestacions que requereix un complex esportiu modern, 
a més de cafetería, sala de premsa, magatzem, gimnas, sala de reunions 
i tots els serveis per tal de cobrir les necessitats de les 2.000 persones a 
les quals pot donar cabuda. 
Des del consistori, s'esta preparant una jornada de portes obertes 
perque els vinarossencs puguem veure aquesta nova instal·lació, 
que ha de substituir el vell camp del Cervol i que tanta falta feia per 
als esportistes vinarossencs. El nou estadi té el valor afegit que esta 
enquadrat en la Ciutat Esportiva Municipal, un lloc on es comenc;:a a 
gaudir de l'esport des de ben menut i que converteix Vinarós en un 
referent dins de l'activitat esportiva. Tot un orgull. A partir d'ara, tot eixe 
esforc;: que ha fet durant anys Jordi Pablo i la seua família que el puguen 
fer nous esportistes en els camps de futbol municipals. 

VINAROS PLAZA 
es mar, es ciudad Viviendas de \\aves 

2 y 3 dormitorios mano 
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Resultado de los últimos fondo y gran fondo Vi na ros 

Agustí Querol (izqda.): 1 a Azuaga (Badajoz) no 09-7441 - 585 km, 1 a Badajoz no 
08-22291-663 km. 
Andrés Sebastián (dcha.): 1 a Cascais (Lisboa) N° 08- 22373- 880 km. 
Pescados y Mariscos Cinta patrocina los concursos más largos. 

ATLETISME. C.Esportiu Aigües de Vinaros 

1 

Andrea Cabré SofiaLimon Gaspar Mateu 
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TRIATLÓ. Club triatló JiJi JaJa de Vinarós 

El diumenge passat 11 de juliol va participar en el Triatló de Castelló un 
gran nombre de socis del club triatló JiJi JaJa de Vi na ros. 

Quatre medalles en I'Autonomic absolut 

El passat cap de setmana va tindre 
lloc la inauguració oficial de la nova 
pista d'atletisme del poliesportiu 
municipal d'Aifas del Pi amb la ce
lebració del Campionat Autonomic 
absolut d'atletisme a l'aire lliure. 
Els millors atletes de la nostra co
munitat van competir en les proves 
d'atletisme de totes les disciplines 
i entre ells cinc vinarossencs van 
aconseguir quatre medalles au
tonomiques. 
Jahvé Fernández, del C.E. Aigües de 
Vi na ros, 6é als 800 mi, 2'01 "48 
Andrea Cabré, del C.E. Aigües de 
Vi na ros, 3a en 1 O km marxa i mmp 
52'32" 

de Vinaros, 2a al triple salt, 1 O, 12 m 
Guillem Adell, del Platges de 
Castelló, 1 r en 1.500 mi, 3'53"96 
Gaspar Mateu, del Fent Camí 
Mis lata, 1 r en salt de perxa, 4,70 m 
D'altra banda, els juvenils del Club 
Esportiu Aigües de Vinaros, Kevin 
Ripollés i Sofia Limon, van viatjar 
fins a la localitat de Nerja, Malaga, 
per participar en el Campionat 
d'Espanya juvenil de pista a l'aire 
lliure. Kevin va tindre la mala sort 
de lesionar-se en l'entrenament i 
no va poder participar en la prova 
de salt de perxa pera la qual s'havia 
classificat i Sofia va acabar 9a en els 
5.000 m marxa amb 29'04"89. 

Daniela Murgueitio, del C.E. Aigües Felicitats a tots. 



Procedimiento: Licencia ambiental de 
acuerdo con la Ley 2/2006 de S de mayo de 
Prevención de la Contaminación y Calidad 
Ambiental 
Solicitante: Georgeta Orosan 
Registro de entrada: O 1 /07/ 1 O 
Expediente núm.: 1 0262 
Actividad: Cafetería 
Emplazamiento: e/ San Pedro 1 9-bajos 

Procedimiento: Licencia ambiental de 
acuerdo con la Ley 2/ 2006 de S de mayo de 
Prevención de la Contaminación y Calidad 
Ambiental 
Solicitante: Ka rima Kaddur Sbai 
Registro de entrada: OS/07 / 1 O 
Expediente núm.: 1 0480 
Actividad: Bar Restaurante 
Emplazamiento: Avda. Barcelona 1 2B 
(esquina c. Centelles) 

Procedimiento: Licencia ambiental de 
acuerdo con la Ley 2/ 2006 de S de mayo de 
Prevención de la Contaminación y Calidad 
Ambiental 
Solicitante: Yong Quan Zhou 
Registro de entrada: 27 /OS/ 1 O 
Expediente núm.: 829S 

Actividad: Restaurante 1 1 

Emplazamiento: ctra. Valencia-Barcelona 140 

Procedimiento: Licencia ambiental de 
acuerdo con la Ley 2/2006 de S de mayo de 
Prevención de la Contaminación y Calidad 
Ambiental 
Solicitante: Vicente Martínez Sapiña 
Registro de entrada: 01 /07/ 1 O 
Expediente núm.: 10238 
Actividad: Bar Restaurante 
Emplazamiento: avda País Valencia 1-3 bajos 

De conformidad con lo establec1do en el T1tulo V-Instalaciones eventuales, pMátiles o 
desmontables, articulo 102, el proced1m1ento de referencia se somete a Información pública 
por ~azo de 7 días, para que las personas ffs1cas o juridicas, asoc~ciones vecmales y cuantos 
lo conllde~n oponuno formulen las alegaoones que tengan por convementes. 8 expediente 
se podrá examinar en el depanamento de act1'11dades de este ayuntamiento de 10 a 14 horas. 

L_ --

Horaris d'estiu 
de la Biblioteca 

Municipal 

• Del 12 de julio! al 

15 d'agost, la biblioteca 

romandra oberta de dilluns 

a divendres, en horari de 

9.30 a 14 hores. 

L'Ajuntament informa: 

BANDO HAGO SABER 
Que ante la llegada de los meses de julio y agosto, 
que coinciden con periodos vacacionales y de 
mayor descanso de la población, de conformidad 
con lo dispuesto en la Ordenanza de Convivencia 
Ciudadana, aprobada por este Ayuntamiento, se 
recuerda a los vecinos que: 
Los ruidos, tanto si son producidos por voces 
como por elementos mecánicos, electrónicos 
o de otro orden, en lugares de uso público 
(calles, plazas, jardines ... ) no podrán perturbar 
la tranquilidad ciudadana, en especial el 
descanso nocturno, con tonos desconsiderados, 
respetándose siempre los usos de la correcta 
convivencia social. 
El periodo de descanso nocturno se entiende 
comprendido entre las veintidós horas hasta 
las ocho horas de la mañana del día siguiente. 
Excepto los sábados o vísperas de festivos que 
será desde las veinticuatro horas hasta las nueve 
horas de la mañana siguiente. 
La intensidad de los ruidos no deberá superar 
los 3S decibelios. No obstante, se estará a lo 
determinado en la normativa específica cuando 
reduzca el límite máximo estipulado. 
Igualmente, se recuerda la imposibilidad de 
iniciar nuevas obras que puedan ocupar la vía 
pública u ocasionar ruidos superiores a los 
permitidos durante los meses de julio y agosto. 
El incumplimiento de las normas anteriores 
y de las demás previstas en la Ordenanza de 
Convivencia Ciudadana se reputará como 
infracción de la misma y será sancionado de 
conformidad con la citada Ordenanza. 
Lo que se hace público para su conocimiento y 
cumplimiento. 
Vinarós, 1 de julio de 201 O Jordi Romeu Llorach, 

alcalde presidente 
del Ayuntamiento de 

Vinarós 

Tallers per prevenir 
la dependencia 

L'Ajuntament informa: 

Concurs fotografíe del IV Centenari 
Dintre de les activitats programad es amb moti u 
del IV Centenari de !'arribada de la reliquia de S t. 
Sebastia a Vinarós, la comissió organitzadora, 
ha organitzat un concurs de fotografies 
relacionades amb aquest esdeveniment. 
Podran participar-hi totes les persones que 
ho vulguen, sempre que no siguen fotógrafs 
professionals. 
Les bases de participació seran les següents: 

• Es podra presentar un maxim de 4 
fotos per participant. 

• La data maxima de presentació sera el 
30 de juliol de 201 O. 

• Les fotografies es portaran en CD o 
paper de mida normal. 

• No s'admetran muntatges fotografics. 
• Les fotografies es portaran a la 

Fundació Caixa Vinarós, al carrer deis 
Socors, 64, acompanyades d'un sobre 
tancat que contindra les dades del/la 
participant. A la part visible del sobre 
es posara el lema o títol de la foto. 

Entre totes les fotografies presentades, es 
fara una exposició durant el mes d'agost a les 
cavallerisses de l'ermita, santuari de la Mare de 
Déu de la Misericordia. 
Entre aquestes fotografies seleccionades, 
s'escolliran tres premis 1 r, 2n i 3r premi, lliurats 
perla comissió organitzadora del IV Centenari. 

1 1. pre m is \JII 1 :rr tfl 1'11 

' 300 € 
' 200 € 

' ' 100 € 

Regidoria de Serveis Socials informa: 

Taller per prevenir la dependencia 

Taller realitzat per I'Obra Social, Fundació La Caixa. 
Objectiu: 

• Estimular els sentits. 

• Treballar la memoria i elllenguatge. 

• Fer exercicis de flexibilitat i agilitat. 

Adre<;at a: 
Persones autónomes o amb dependencia 
moderada que vol en refor<;ar les se u es capacitats 
mitjan<;ant la realització d'exercicis d'estimulació 
que li serveixen per incorporar habits saludables. 

Taller presencial: 
Horari: dimarts i dijous, d'1 1.30 ha 13.00 h 
Durada: 3 mesos: 
Segona quinzena de setembre de 201 O- Desembre 
2010 
Servei de transport adaptat gratu'lt 
Lloc de realització: Alcanar 
Taller gratu'lt 
lnscripció: 902223040 o Serveis Socials (pi. Sant 
Antoni, 19-Tel. 9644S007S- Vinarós) 
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ESQUELES 

ESQUELES 'li' 

lf Rogad o Dios por el olmo de 

Jose Clemente Gracia Monllau 
Que falleció cristianamente en Vinares 

el día 30 de junio de 2010, a los 54 años de edad. 

E.P.D. 

TU FAMILIA TE RECORDARÁ SIEMPRE 
CON MUCHO CARIÑO. 

Vinaros, julio 201 O 

lf Rogad o Dios por el olmo de 

José Juan Salvador 
11 Pino11 

Que falleció cristianamente en Vina res 
el día 21 de junio de 2010, a los 84 años de edad. 

E.P.D. 
TU FAMILIA TE RECORDARÁ CON MUCHO CARIÑO. 

La familia Juan-Balada agradece las muestras de condolencia 
y cariño recibidas por porte de familiares y amigos. 
Agradecemos el cariñoso trato recibido a todos los 

componentes de la Unidad Hospitalaria Domiciliaria {UHD). 
Vino ros, julio 201 O 

lf Rogad o Dios por el olmo de 

Vicente Samper Mora 
Que falleció cristianamente en Vinares 

el día 8 de julio de 201 O, a los 91 años de edad. 

E.P.D. 

TU ESPOSA, HIJOS, NIETOS Y DEMÁS 
FAMILIA TE RECORDAREMOS SIEMPRE. 

Vinarós, julio 201 O TANATORIO VIRGEN DEL LIDÓN 

• 

El Diariet 

17 juliol 2010 

ANIVERSARIS '1I' 

lf 9° Aniversario de 

Manuel Aulet Gombau 
Que falleció cristianamente en Vinaros 

el día 19 de julio de 2001, a los 82 años de edad. 

E.P.D 

Sus afligidos: Esposa, hija, hijo político, nieto, sobrinos, 
cuñados y demós familiares, ruegan una oración 

por el eterno descanso de su alma. 

Vinarc>s, julio 201 O 

TRASLADOS NACIONALES E INTERNACIONALES 

SERVICIO 24 HORAS 
964 41 09 09 
608 66 20 39 

SERVICIO PARTICULARES Y COMPAÑÍAS 
PÍDANOS PRESUPUESTO 



FARMACIES DE GUARDIA 
HORARI DE GUARDIES 

de 8 a 24 hores · Fora d'aquest horari 
contacteu amb la Policía Local: Tel. 964 407 704 

17 juliol TORREGROSA av. Llibertat, 9 

18 juliol MARTÍNEZ av. Pais Valencia, 15 

19 juliol FERRER pi. SantAntoni, 39 

20 juliol ROCA c. Sant Francesc, 6 

21 juliol GUIMERA pi. Parroquial, 11 

22 juliol ADELL av. Pius XII (cant. Picasso) 

23 juliol SANZ c. Pont, 83 

TELEFONS D'INTERÉS 
Ajuntament 964 40 77 00 
Aigües de Vinarós 964 40 77 67 
Ambulatori (cita prévia) 964 47 75 00 
Ambulatori (urgéncies) 964 45 57 57 
Biblioteca 964 45 95 90 
Casal Jove 964 40 03 14 
Cerrajero 24h • La solución rápida 627 849 392 
Cerrajero 24h · Vimar 667 60 70 86 
Contribucions 964 45 47 52 
Cultura 964 40 79 61 
Creu Roja Vinarós 964 45 94 64 
Ecoparc 1 Recollida de mobles 964 40 78 03 
Emergéncies 112 
Emergéncies ambulancia 670 00 89 32 
Ermita de Vinarós 964 45 68 47 
Escota d'Art 964 45 38 02 
Escota de Música 964 45 62 03 
Centre de FormaOO de PelsonesAdtks 't.Ji:Jertar: 964 45 30 44 
Consetl Ml.rlq>al de FormaOO de PersonesAdt.dtes: 964 40 7 4 93 
Gas butá 964 45 11 24 
Gruas y taxis Jaime Bas, S.L. · 24 horas 964 40 1111 
Guardia Civil 964 40 71 40 
Hisenda 964 40 22 11 
Hospital (centraleta i habitacions) 964 47 70 00 
Hospital (cita prévia) 964 47 71 60 
lnfodona 964 45 64 52 
lnforrnació i Turisme/OMIC 964 45 33 34 
INSS (Seguretat social) 964 45 13 50 
ITV 902 12 00 13 
Participació Ciutadana 900 50 63 76 
Patronal d'Esports 964 45 46 08 
Patronal de Turisme 964 45 52 53 
Policia Local 964 40 77 04 
PROP 964 456 234 1 012 
Radio Taxi Vinarós 964 45 51 51 
Recollida d'animals perduls 964 45 00 07 
Registre civil 964 45 28 77 
Registre de la propielal 964 45 18 14 
SERVEF (Oficina d'ocupació) 964 45 05 16 
Serveis Socials 964 45 00 75 
Taxi Lorca 600 600 333 
Victimes de la violencia de génere 016 

HORARI DE MISSES 
Parróquia arxiprestal de 1' Assumpció: Laborals: 9.00 i 20.00 h. Festius: 
9.00,12.00 i 20.00 h. Capilla La Asunción, en el camping, a las 19 h. 
Convent Divina Providencia: Laborals: 19.30 h. Festius: 9.30 h 
Parróquia de Santa Magdalena: Laborals: 8.30 i 19.30 h. Dissabte: 19.30. 
Diumenge: 9.00, 11.30 i 19.30h 
Sant Roe: Dissabte: 20.30h Guliol i agost) 
El Carme deis Mariners: Festius: 10.15 h 
Residencia de Sant Sebastiil: Laborals: 9.00 h. Festius: 10.00 h 
Església Evangélica (St Josep 69): Diumenges: 11 .00 h, Dimarts estudi 
bíblic: 20 h 
Església Evangélica (av. Tarragona): Dijous: 20.30 h. Diumenge: 11 .00 h 

Reg. Exp. diari Arco 

Talgo 11 .25 13.41 diari Reg. Exp. 

Regional 

Talgo 14.31 16.37 diari Alaris 

Alaris 15.38 17.39 diari Talgo 

Arco 18.20 20.51 diari Regional 

Talgo 18.36 20.51 diari Talgo 
Reg. Exp. 18.52 22.08 diari Talgo 

Alaris 21 .29 23.46 diari ~-. Regional 

Alaris 

Talgo 22.02 23.58 diumenge Reg . Exp. 

9.31 
8.10 

11.00 

12.00 

13.25 

15.00 
17.00 

18.45 
19.00 
19.33 

AUTOBUSOS 
• VINARÓS - BARCELONA 
De dilluns a divendres: 5.55, 6.55, 8.35, 13.15, 15.15 i 17.15. 
Cap de setmana i festius: 6.55 i 17.15 
BARCELONA- VINARÓS 
De dilluns a divendres: 10.00, 13.00, 15.00, 16.30, 18.00, 19.30 i 21.30. 
Dissabtes: 11.00, 16.30 i 21.30 Diumenges i festius: 11.00 i 21.30. 
Parada: Av. Llibertat 
*Confirmeu sempre l'horan al teléfon: 902 11 98 14 · HIFE 

• VINARÓS-CASTELLÓ 
Per autopista diari : 8.30, 15.00 i 22.00 (Av. Llibertat i Hospital) 
Per N-340 de dílluns a dissabte: 8.20, 13.20 i 19.05 (Av. Picasso) 
Per N-340 diumenges i festius: 13.20 i 18.50 (Av. Picasso) 
Tots els autobusos surten 1 O min. abans del pare de les Caterinetes 
CASTELLó-VINARÓS 
Per autopista diari: 6.20, 13.00 i 20.10 (arribada Hospital, Picasso). 
Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.15, 13.20 i 19.00 (arribada Av. 
Picasso). 
Per N-340 diumenges i festius: 8.50 i 16.20 (arribada Av. Picasso) 
'Confirmeu /'horari al964 40 19 36 ·AUTOS MEDITERRÁNEO 

• VINARÓS-MADRID 
DIUMENGES DIARI DIARI EXPRES 

Vi na ros 00,30 10,30 16,00 
Madrid 07,00 17,30 22,35 

MADRID-VINARÓS 
OIUMENGES DIARI DIARI EXPRES 

Madrid 01,00 08,00 15,00 
Vinaros 07,55 15,10 21 ,35 

• VINARÓS-SARAGOSSA 
Diari: 7.00 i 15.30 
SARAGOSSA-VINARÓS 
Diari: 10.45 i 15.30 
Parada: Av. Llibertat 
*Confirmeu semp.-e /'horari al telefon: 902 11 98 14 · HIFE 

• VINARÓS-CASTELLÓ (continua a Valencia) 
De dilluns a divendres: Vinarós 7.30, Castelló 8.45, Valencia 9.45 
Dissabtes: Vinarós 7.30, Castello 9.30,Valencia 10.30 
• VALÉNCIA-CASTELLó-VINARÓS 
De dilluns a divendres: Valencia 13.30, Castelló 15.00, Vinarós 17.00 
Dissabtes: , Valencia 14.00, Castello 15.00,Vinarós 17.00 
• VINARÓS-TORTOSA 
De dilluns a divendres: 5.55, 7.00, 7.45, 10.30, 13.00, 15.00, 
15.30, 17.00, 18.00, 19.00 i 19.45 
Dissabtes: 7.00, 7.45, 9.00, 10.30, 15.30, 17.00 i 18.30 
Diumenges i festius: 7.00, 9.00, 15.30 i 17.00 
TORTOSA-VINARÓS 
De dilluns a divendres: 6.15, 8.25, 11 .30, 13.15, 14.25, 14.30, 
14.45, 17.30, 19.00, 19.05, 19.45, 21.15 i 23.15 
Dissabtes: 6.15, 8.25, 10.35, 13.15, 14.25, 17.00, 19.00 i 19.05 
Diumenges i festius: 10.35, 13.15, 14.25, 18.30, 19.00 i 19.05 
Parada: Av. Llibertat 
Confirmeu sempre /'horari al teléfon: 902 11 98 14 · HIFE 
• VINARÓS-ULLDECONA-STA. BÁRBARA-TORTOSA 
De dilluns a divendres: 8.45 
TORTOSA-STA. BÁRBARA-ULLDECONA-VINARÓS 
De dílluns a divendres: 14.45 
• VINARÓ8-ULLDECONA-LA SÉNIA-ROSSELL 
De dílluns a divendres: 12.30 i 17.00 
ROSSELL -LA SÉNIA-ULLDECONA-VINARÓS 

Parada: Av. Llibertat De dilluns a divendres: 6.17 i 7.30 
*Confirmeu sempre l'horari al telefon: 902 02 09 99 ·AUTO RES Parada: Av. Llibertat 

• VINARÓS (AV. PICASSO)- ST. MATEU -CA Tí · De dilluns a divendres no festius ·AUTOS MEDITERRÁNEO 

VINAROS HOSPITAL ST. JORDI TRAIGUERA CANET LAJANA ST. MATEU XERT ANROIG CA TI 
8.00 
13.30 
16.00 
18.15 

8.05 
13.35 
16.05 
18.20 

8.20 
13.50 
16.20 
18.35 

8.30 
14.00 
16.30 
18.45 19.00 

8.35 
14.10 
16.40 
19.10 

8.55 
14.35 
16.55 
19.25 

Continua a Morella 
14.20 

Continua a Morella 
19.45 19.50 20.00 

CA Tí- ST. MATEU -VINARÓS (AV. WBERTAT 1 CATERJNETES) • De dílluns a divendres no festius ·AUTOS MEDITERRÁNEO 

CA TI ANROIG XERT ST. MATEU CANET LAJANA TRAIGUERA ST. JORDI HOSPITAL VINARÓS 
6.30 6.40 6.45 7.00 7.25 7.35 7.40 7.45 8.00 8.10 

Sortida de Morella 8.00 9.00 9.15 9.25 9.35 9.50 10.00 
14.45 15.00 15.10 15.20 15.35 15.45 

Sortida de Morella 16.00 17.00 17.15 17.25 17.35 17.50 18.00 

AUTOBUSOS VINAROS • BENICARLÓ • PENÍSCOLA 
• VINARÓS (Església}-BENICARLó-PENÍSCOLA 

6.45, 7.30, 8.00, 8.30, 9.00, 9.30, 10.00, 10.30, 11 .00, 11.30, 12.00, 
12~1~~1D~1~~1~~1~~1~~1a~1U~17.~ 
17.30, 18.00, 18.30, 19.00, 19.30, 20.00, 20.30, 21 .00, 21 .30 i 22.00 
*Eis autobusos surten 10 minuts abans del Pare de les Caterinetes 

AUTOBUSOS URBANS 
• ZONANORD 
DE DILLUNS A DIVENDRES 
Vinaros (Av. Picasso per Llibertat)- Zona nord (Deveses): 8.10, 
9.15, 9.55, 11.05, 11.45, 12.55, 13.35, 14.45, 15.25, 16.35, 17.15, 
18.25, 19.05, 20.15 
Zona nord (Deveses)- Vinaros (Església): 7.30, 8.30, 9.35, 10.15, 
11 .25, 12.05, 13.15, 13.55, 15.05, 15.45, 16.55, 17.35, 18.45, 19.25, 
20.35 
DISSABTE, DIUMENGE 1 FESTIUS(*) 
Vinaros (Av. Picasso per Llibertat)- Zona nord (Deveses): 9.10, 
9.50, 11.00, 11 .40, 12.50, 16.40, 17.20 i 18.30 
Zona nord (Deveses) - Vinaros (Església): 9.30, 10.10, 11.20, 
12.00, 13.10, 17.00, 17.40 i 18.50 

PENÍSCOLA-BENICARLó-VINARÓS (Av. Llibertal i Caterinetes) 
7.30, 8.15, 9.00, 9.30, 10.00, 10.30, 11 .00, 11.30, 12.00, 12.30, 
1~~1D~1~~1~~1~~1~~1U~1U~17.~1U~ 
18.00, 18.30, 19.00, 19.30, 20.00, 20.30, 21.00, 21.30, 22.00, 22.30 i 
23.00. *Tots els autobusos tenen parada a /'Hospital 

• ZONASUD 
DE DILLUNS A DIVENDRES 
Vinaros (Església)- Zona sud (Aiguadoliva): 7.50, 8.50, 1 0.35, 
12.25, 14.15, 16.05, 17.55, 19.45 
Zona sud (Aiguadoliva per Colonia Europa) - Vinaros (Av. 
Llibertat): 8.00, 9.00, 10.50, 12.40, 14.30, 16.20, 18.10, 20.00 

DISSABTE, DIUMENGE 1 FESTIUS(*) 
Vinaros (Església)- Zona sud (Aiguadoliva): 10.30, 12.20, 18.00 
Zona sud (Aiguadoliva per Colonia Europa) - Vinaros (Av. 
Llibertat): 9.00, 10.45, 12.35, 16.30, 18.15 

(*)Eis diumenges i festius només hi haura servei durant els mesos de julio/ i agost 

9.55 diari Reg. Exp. 9.05 ~~~ Talgo diari 
12.19 diari Reg. Exp. 8.28 9.21 10.17 dissabte Regional 10.35 11 .30 12.29 diari 

nmlésfimabt 

8.27 dissabte 
pro< ... dtlo!t 

Arco 9.56 10.34 11 .21 .J!WJoo Talgo 12.57 13.50 14.31 diari 

12.52 diari Reg. Exp. 12.19 13.18 14.18 diari Alaris 15.05 15.51 16.36 diari 
13.49 diari Alaris 12.53 13.37 14.30 diari Regional 16.10 17.10 18.10 ~~¡~ 
13.55 diari Talgo 13.50 14.25 15.15 diari Arco 16.50 17.44 18.19 diari pox ... dtlo<t 

16.47 diari Reg. Exp. 13.56 14.48 15.48 diari Reg. Exp. 17.00 17.57 18.52 diari 
18.57 diari Talgo 16.48 17.25 18.21 diari Talgo 17.07 18.00 18.35 diari 

19.02 diumen~ Talgo 18.58 19.40 20.25 diari Alaris 20.50 20.48 21.28 diari 
procedeixr!UI 

21 .28 diari Reg . Exp. 19.03 19.56 20.50 diumenge Regional 20.10 21.02 21 .53 diari 
IIOITlkfins alort 

22.28 diari Alaris 21.29 22.10 23.02 diari Talgo 20.19 21 .20 22.02 diumenge 

Teléfon de confirmació d'horaris: 902 24 02 02 



INFORMACIÓN Y VENTA: 
Montero Golf 
Urbanizacion Panoramica Golf sin 
12320, Sant Jordi, Castellón. 

Grupo Cala Montero 
Avd. Feo. José Balada n" 112 
12500 Vinarós, Castellón. 

www .calamontero.com 

964456248 

Si vienes a la playa no deberías preocuparte por nada. Por eso, nuestros garajes y trasteros 
son la solución que necesitas para que guardes tu vehículo y todos los enseres cómodamente 
y con total seguridad. 

Y, para facilitarle más las cosas, con sólo una entrada te damos las llaves y hasta 
3 años para que puedas pagar el resto a tu ritmo, sin cuota fi¡a y sin avales. 

,.,..,...,. - 1 ·- ..... __ • ··-· ··-·- ---

• 2 Dormitorios 1 Armarios empotrados. 
• 2 Baños (uno de ellos en suite). 
• Cocina independiente con terraza. 
• Salón - Comedor con terraza. 
• Vistas al campo de go~. 

• Plaza de aparcamiento. 
• Alta gama de calidades. 
• Completamente amueblados y equipados. 

Chalets Pareados Montero Gol 

• 3+ 1 Dormitorios. 
• 3 Baños (uno de ellos en suite con ducha hklromasaje). 
• Cocina independiente. 
• Salón con chimenea. 
• Amplias terrazas. 
• 500 m2 parcela. 
• Alta gama de calidades. 
• Aparcamiento privado. 
• Completamente amueblados y equipados. 

Alcossebre 
a 

Trasteros 3.500€ 
Plazas de parking descubiertas 9.000€ 
Garajes 18.000€ 

á 
Trasteros 3.500€ 
Plazas para moto desde 2.200€ 
Garajes desde 13.000€ 
Ca a 
Garajes desde 9.000€ 

Trasteros desde 1.200€ 
Plazas de parking descubiertas desde 1.800~ 
Garajes desde 1 0.300€ 

Vi na ros 
Cal Jo p 
Trasteros 3.000€ 
Garajes desde 12.000€ 

a le 
Trasteros 2.500€ 
Garajes 15.000€ 

a 
Garajes desde 12.000€ 

Peñíscola 
Ca Jo p 11 
Trasteros desde 3.500€ 
Garajes desde 15.000€ 
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